
Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  Β Ο Υ Λ Η Σ

Θ' ΠΕΡΙΟ∆ΟΣ (ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΟΜΕΝΗΣ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ)
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ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ΡΚΣΤ'

Παρασκευή 14 Μαΐου 1999

  

Αθήνα, σήµερα στις 14 Μαϊου 1999, ηµέρα Παρασκευή και ώρα
10.19' συνήλθε στην Αίθουσα συνεδριάσεων του Βουλευτηρίου η
Βουλή σε ολοµέλεια, για να συνεδριάσει υπό την προεδρία του Α'
Αντιπροέδρου αυτής κ. ΠΑΝΑΓΙΩΤΗ Ν. ΚΡΗΤΙΚΟΥ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Κυρίες και κύριοι
συνάδελφοι, αρχίζει η συνεδρίαση.
Παρακαλείται ο κύριος Γραµµατέας να ανακοινώσει τις αναφορές
προς το Σώµα.
(Ανακοινώνονται προς το Σώµα από τον κ. Αδάµ Ρεγκούζα,
Βουλευτή Β' Θεσσαλονίκης, τα ακόλουθα:
"Α. ΚΑΤΑΘΕΣΗ ΑΝΑΦΟΡΩΝ
1) Οι Βουλευτές κύριοι ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΑΛΑΜΠΑΝΟΣ και ΚΩΝ/ΝΟΣ
ΣΠΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία το ∆ηµοτικό
Μουσείο Καλαβρυτινού Ολοκαυτώµατος ζητεί να υλοποιηθεί η
µουσιολογική αρχιτεκτονική µελέτη του.
2) Ο Βουλευτής Καρδίτσας κ. ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΙΟΥΦΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το ∆ηµοτικό ∆ιαµέρισµα Μολόχας Καρδίτσας
ζητεί οικονοµική ενίσχυση για την κάλυψη αναγκών του.
3) Ο Βουλευτής Καρδίτσας κ. ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΙΟΥΦΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο ∆ήµος Αργιθέας Καρδίτσας ζητεί έκτακτη
οικονοµική ενίσχυση για την κάλυψη λειτουργικών δαπανών του.
4) Ο Βουλευτής Φωκίδας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΓΚΕΛΕΣΤΑΘΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Σύλλογος Οινοχωριτών Παρνασσίδας ζητεί
την ασφαλτόστρωση του οδικού τµήµατος Οινοχωρίου -
Κολοσκοπής Φωκίδας.
5) Ο Βουλευτής Φωκίδας κ. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΓΚΕΛΕΣΤΑΘΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Αστυνοµικών
Υπαλλήλων ζητεί να νοµοθετηθεί η επιβάρυνση των αθλητικών Α.Ε.
για το κόστος συµµετοχής των αστυνοµικών δυνάµεων στα γήπεδα.
6) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΙΩΣΗΦ ΒΑΛΥΡΑΚΗΣ κατέθεσε αναφορά
µε την οποία ο ∆ήµος Σφακίων ζητεί να του παραχωρηθεί οικόπεδο
του ΕΟΤ στην Αγ. Ρούµελη Σφακίων.
7) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΙΩΣΗΦ ΒΑΛΥΡΑΚΗΣ κατέθεσε αναφορά
µε την οποία Φορείς και Κάτοικοι ∆ήµου Καντάνου Χανίων ζητούν
να ανακληθεί οριστικά η απόφαση κατάργησης του
τηλεπικοινωνιακού εµπορικού υποκαταστήµατος του ΟΤΕ
Καντάνου Χανίων.
8) Ο Βουλευτής Χανίων κ. ΙΩΣΗΦ ΒΑΛΥΡΑΚΗΣ κατέθεσε αναφορά
µε την οποία η ∆ιοίκηση του Εθνικού Σταδίου Χανίων ζητεί τη

χορήγηση του εγκεκριµένου ποσού του προϋπολογισµού 1999.
9) Ο Βουλευτής 'Εβρου κ. ΛΕΩΝΙ∆ΑΣ ΛΥΜΠΕΡΑΚΙ∆ΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Συντονιστική Επιτροπή Συµβασιούχων
Ιατρών Νοµού 'Εβρου ζητεί τη µετατροπή των συµβάσεων των
µελών της σε αορίστου χρόνου.
10) Ο Βουλευτής Αιτωλ/νίας κ. ΧΡΗΣΤΟΣ ΣΜΥΡΛΗΣ - ΛΙΑΚΑΤΑΣ
κατέθεσε δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στις συχνές
βλάβες που παρουσιάζει το δίκτυο της ∆ΕΗ στην περιοχή
Χρυσοβίτσας - Ξηροµέρου Αιτωλ/νίας.
11) Ο Βουλευτής Εύβοιας κ. ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΚΕ∆ΙΚΟΓΛΟΥ κατέθεσε
δηµοσίευµα εφηµερίδας το οποίο αναφέρεται στα οικονοµικά και
λειτουργικά προβλήµατα που αντιµετωπίζει το Νοσηλευτικό 'Ιδρυµα
Μετοχικού Ταµείου Στρατού (ΝΙΜΤΣ).
12) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ΓΙΑΝΝΑΚΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο ∆ήµος Χιλιοχωρίων Μεσσηνίας
ζητεί τη διατήρηση και ενίσχυση του Αστυνοµικού Σταθµού της
περιοχής του.
13) Ο Βουλευτής Αθηνών κ. ΙΩΑΝΝΗΣ ∆ΡΑΓΑΣΑΚΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο κ. Νίκος Τζινευράκης ζητεί την άρση της
αυθαίρετης απόλυσής του από το Πολυτεχνείο Κρήτης.
14) Ο Βουλευτής Αθηνών κ. ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Συντονιστική Επιτροπή Πολιτικών
Προσφύγων ζητεί την επίλυση συνταξιοδοτικών προβληµάτων των
µελών της.
15) Οι Βουλευτές κύριοι ΙΩΑΝΝΗΣ ∆ΡΑΓΑΣΑΚΗΣ και ΒΑΣΙΛΙΚΗ
ΑΡΑΠΗ - ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία η
Πανελλήνια Ιατρική Εταιρεία για την Προστασία του Περιβάλλοντος
και κατά της Πυρηνικής και Βιοχηµικής Απειλής, ζητεί να µην
κατασκευασθεί πυρηνικό εργοστάσιο στην Κοµοτηνή και να
ληφθούν µέτρα για τις ξεχασµένες πυρηνικές κεφαλές και για τις
τιµές της διοξίνης στην Ελλάδα.
16) Ο Βουλευτής Αθηνών κ. ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Ηµερησίων Περιφερειακών
Εφηµερίδων ζητεί να διατεθεί στις εφηµερίδες του ηµερήσιου
επαρχιακού τύπου το ποσοστό εκείνο από τα προγράµµατα που
δικαιούνται.
17) Ο Βουλευτής Αθηνών κ. ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Πανελλήνια Οµοσπονδία Αστυνοµικών
Υπαλλήλων  ζητεί  την  ικανοποίηση  του  αιτήµατος  αποζηµίωσης
των αποσπασµένων µελών της για όλες τις ηµέρες της
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απόσπασης και µετακίνησής τους.
18) Ο Βουλευτής Αθηνών κ. ΦΩΤΗΣ ΚΟΥΒΕΛΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το ∆ηµοτικό Μουσείο Καλαβρυτινού
Ολοκαυτώµατος ζητεί χρηµατοδότηση για την υλοποίηση της
σχετικής µουσειολογικής αρχιτεκτονικής µελέτης του.
19) Ο Βουλευτής Ξάνθης κ. ΑΚΗΦΟΓΛΟΥ ΜΠΗΡΟΛ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Ηµερησίων Περιφερειακών
Εφηµερίδων ζητεί να δοθεί στον περιφερειακό τύπο το ποσοστό
που δικαιούται από τα διαφηµιστικά προγράµµατα του ευρύτερου
δηµόσιου τοµέα.
20) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΠΕΤΡΟΣ ΚΑΤΣΙΛΙΕΡΗΣ κατέθεσε
δηµοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο ζητείται η ρύθµιση των δανείων
του ΟΕΚ για τους σεισµόπληκτους της Μεσσηνίας.
21) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΠΕΤΡΟΣ ΚΑΤΣΙΛΙΕΡΗΣ κατέθεσε
δηµοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο ζητείται η σύνταξη µελέτης για τη
µονάδα βιολογικού καθαρισµού της ΒΙΠΕ Μελιγαλά Μεσσηνίας.
22) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΠΕΤΡΟΣ ΚΑΤΣΙΛΙΕΡΗΣ κατέθεσε
δηµοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο καταγγέλλεται η καθυστέρηση
της καταβολής επιδόµατος στους αναξιοπαθούντες δικαιούχους της
περιοχής Καλαµάτας Μεσσηνίας.
23) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΠΕΤΡΟΣ ΚΑΤΣΙΛΙΕΡΗΣ κατέθεσε
δηµοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο ζητείται να δοθεί παράταση για
την υποβολή δανειοδοτήσεων στους σεισµόπληκτους κατοίκους της
Τριφυλίας και Πυλίας Μεσσηνίας.
24) Ο Βουλευτής Μεσσηνίας κ. ΠΕΤΡΟΣ ΚΑΤΣΙΛΙΕΡΗΣ κατέθεσε
δηµοσίευµα εφηµερίδας στο οποίο ζητείται η κατασκευή οδικών
έργων στην Καλαµάτα Μεσσηνίας.
25) Ο Βουλευτής Καρδίτσας κ. ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΙΟΥΦΑΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο Σύνδεσµος Αποδήµων Σαρανταπόρου
Μέγα - Λάκκου "Ο ΑΓ.ΚΩΝ/ΝΟΣ" ζητεί την αναπροσαρµογή της
χορηγίας για τους Προέδρους Κοινοτήτων.
26) Οι Βουλευτές κύριοι ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΤΑΣΟΥΛΑΣ και
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΓΓΟΥΡΑΚΗΣ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία ο
Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών ζητεί την κατάργηση της διάταξης του
άρθρου 31 παρ. 2 του Ν. 2682/1999.
27) Ο Βουλευτής Θεσ/νίκης κ. ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ ΠΑΠΑΘΕΜΕΛΗΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία το ∆ηµοτικό Μουσείο
Καλαβρυτινού Ολοκαυτώµατος ζητεί την υλοποίηση της
µουσειολογικής αρχιτεκτονικής µελέτης του.
28) Οι Βουλευτές κύριοι ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΓΚΕΛΕΣΤΑΘΗΣ και ΒΑΣΙΛΙΚΗ
ΑΡΑΠΗ - ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ κατέθεσαν αναφορά µε την οποία το
∆ηµοτικό Μουσείο Καλαβρυτινού Ολοκαυτώµατος ζητεί την
υλοποίηση της µουσειολογικής αρχιτεκτονικής µελέτης του.
29) Ο Βουλευτής 'Εβρου κ. ΘΕΟΦΑΝΗΣ ∆ΗΜΟΣΧΑΚΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία ο ∆ήµος Σαµοθράκης ζητεί την ύπαρξη δύο
πλοίων για την εκτέλεση των θαλάσσιων δροµολογίων Σαµοθράκη -
Αλεξανδρούπολη - Καβάλα.
30) Ο Βουλευτής 'Εβρου κ. ΘΕΟΦΑΝΗΣ ∆ΗΜΟΣΧΑΚΗΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η 'Ενωση Αγροτικών Συνεταιρισµών
Ν.Ορεστιάδας ΣΥΝ.Π.Ε. ζητεί τη ρύθµιση των χρεών των αγροτών
Ορεστιάδας.
31) Ο Βουλευτής Λευκάδας κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΒΛΑΣΣΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο ∆ήµος Λευκάδας υποβάλλει
προτάσεις για τη χωροθέτηση Συνεδριακού Κέντρου στη Λευκάδα.
32) Ο Βουλευτής Λευκάδας κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΒΛΑΣΣΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο ∆ήµος Λευκάδας ζητεί την
παραχώρηση του ακινήτου, που είχε πριν από δύο αιώνες
ανεγερθεί από την ιστορική οικογένεια Ζαµπελίου.
33) Οι Βουλευτές κύριοι ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΒΛΑΣΣΟΠΟΥΛΟΣ και

ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΑΡΑΠΗ - ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ κατέθεσαν αναφορά µε την
οποία ο ∆ήµος Λευκάδας ζητεί χρηµατοδότηση για τον εξοπλισµό
του Μουσείου Λαογραφίας και Παράδοσης της κοινότητας
Αλεξάνδρου Λευκάδας.
34) Ο Βουλευτής Λευκάδας κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΒΛΑΣΣΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο ∆ήµος Λευκάδας ζητεί
χρηµατοδότηση για τον εξοπλισµό του Μουσείου Τράτας και την
αποκατάσταση του κτιρίου.
35) Ο Βουλευτής Λευκάδας κ. ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΒΛΑΣΣΟΠΟΥΛΟΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία ο ∆ήµος Λευκάδας θεωρεί
απόλυτη ανάγκη την ανέγερση 100 νέων εργατικών κατοικιών στη
Λευκάδα.
36) Ο Βουλευτής Λάρισας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ Α∆ΑΜΟΠΟΥΛΟΣ µε
αναφορά του ζητεί να δοθούν λύσεις στα προβλήµατα της
πυροσβεστικής και της αστυνοµίας στην πόλη της Λάρισας.
37) Ο Βουλευτής Χαλκιδικής κ. ΒΑΡΣΑΜΗΣ ΓΙΟΒΑΝΟΥ∆ΑΣ
κατέθεσε αναφορά µε την οποία οι Σύλλογοι Γονέων και Κηδεµόνων
Γυµνασίου - Ενιαίο Λύκειο Ιερισσού ζητούν να γίνουν εργασίες για
την κατοχύρωση της αντοχής και της καταλληλότητας του κτιρίου
του Γυνασίου - Λυκείου.
38) Η Βουλευτής Μαγνησίας κ. ΡΟ∆ΟΥΛΑ ΖΗΣΗ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο Αλµυρού
Τµήµα ΓΣΕΕ ζητεί διαµαρτυρία για τις παράνοµες οµαδικές
απολύσεις από την ΚΙΞ ΕΤΕΠ ΑΕ - ΜΕΤΩΝ ΑΕ.
39) Ο Βουλευτής Λάρισας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ Α∆ΑΜΟΠΟΥΛΟΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία το Εργατοϋπαλληλικό Κέντρο Ελασσόνας
ζητεί τη δηµιουργία τµηµάτων σχολών µαθητείας του ΟΑΕ∆ στην
πόλη της Ελασσόνας.
40) Ο Βουλευτής Λάρισας κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ Α∆ΑΜΟΠΟΥΛΟΣ κατέθεσε
αναφορά µε την οποία η Ιερά Μητρόπολη Ελασσόνας ζητεί
χρηµατοδότηση για την εκτέλεση εργασιών στήριξης του Ιερού
Ναού Αγίου Νικολάου Τσαριτσάνης.
Β. ΑΠΑΝΤΗΣΕΙΣ ΥΠΟΥΡΓΩΝ ΣΕ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΒΟΥΛΕΥΤΩΝ
1. Στην µε αριθµό 6061/22-1-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
3211/16-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό Εθνικής 'Αµυνας, η
ακόλουθη απάντηση:
"Σε απάντηση της ερώτησης 6061/22-1-99 που κατέθεσαν οι
Βουλευτές κύριοι Σπ. Σπηλιωτόπουλος, Αλ. Παπαδόγγονας, Ευγ.
Χαϊτίδης, Θεοφ. ∆ηµοσχάκης, Γεωρ. Καλαντζής, Παν. Καµµένος,
Αχ. Καραµανλής, Ιωαν. Λαµπρόπουλος και Λεων. Λυµπερακίδης,
σχετικά µε τη καταχώρηση διαφηµίσεων του Υπουργείου Εθνικής
'Αµυνας στην Κυπριακή εφηµερίδα "Η ΜΑΧΗ", σας γνωρίζονται τα
εξής:
Από τη ∆νση της Εφηµερίδας "Η ΜΑΧΗ" απευθύνθηκε στις
13.10.98 πρόταση διαφηµιστικής καταχώρησης προς την ΕΒΟ, και
πράγµατι δηµοσιεύτηκαν δύο ένθετα στις 25.10.98 και 6.12.98. Στις
10 του ίδιου µήνα η διοίκηση της ΕΒΟ έλαβε ανώνυµη επιστολή
προερχόµενη από τη Κύπρο και µε περιεχόµενο παρεµφερές προς
τη σχετική ερώτηση σας.
Ειδικότερα πρέπει να σηµειωθεί ότι η ανωτέρω επιστολή αποτελεί
µια µεµονωµένη αρνητική εκδήλωση χωρίς να απηχεί γενικότερες
απόψεις.
Τέλος οι λόγοι που οδήγησαν στην εν λόγω καταχώρηση είναι η
προβολή των δραστηριοτήτων της εταιρίας στην Κυπριακή αγορά
σε συνδυασµό µε το χαµηλό κόστος της καταχώρησης.

Ο Υπουργός
ΑΠ.-ΑΘ. ΤΣΟΧΑΤΖΟΠΟΥΛΟΣ"

2. Στην µε αριθµό 6297/28-1-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ'αριθµ.
3231/10-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό Εθνικής
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'Αµυνας, η ακόλουθη απάντηση:
"Σε απάντηση της ερώτησης 6297/28-1-99 που κατέθεσαν οι
Βουλευτές κύριοι Σπ. Σπηλιωτόπουλος, Μιλτ. 'Εβερτ, Ευγ. Χαϊτίδης,
Θ. ∆ηµοσχάκης, Γ. Καλαντζής, Π. Καµµένος, Αχ. Καραµανλής, Ι.
Λαµπρόπουλος και Λεων. Λυµπερακίδης, σχετικά µε τον
τραυµατισµό του Στρατιώτη Χοϊλού, σας γνωρίζονται τα ακόλουθα:
Ο Στρτης (ΠΖ) Χοϊλός Ανέστης τραυµατίσθηκε την 01:00 ώρα της
31ης Ιανουαρίου 96 υπηρετών στο 5Ο8 Μ/Κ κατά την ετοιµασία
ερπυστριοφόρου για µετακίνηση στο χώρο διασποράς του 3ου
Λόχου, κατά την εφαρµογή µέτρων συναγερµού λόγω της κρίσης
των 'Ιµια, και υπέστη κάκωση τραχήλου, θώρακος και αριστερού
άνω άκρου.
Μεταφέρθηκε και νοσηλεύτηκε στο Γ.Ν.Ν. ∆ιδυµοτείχου έως 5 Φεβ.
96 και στη συνέχεια διακοµίστηκε στο 424 ΓΣΝΕ όπου και
νοσηλεύτηκε µέχρι τη 10η Απρ. 96 µε διάγνωση εξόδου: α)
µετατραυµατική βαριά βλάβη αριστερού µέσου, κερκιδικού και
ωλένιου νεύρου, β) κάταγµα αριστερού βραχιονίου οστού -
θεραπεία χειρουργική, γ) αιµοπνευµοθώραξ αριστερά - κάταγµα 2ης
αριστεράς πλευράς.
Στις 2-5-96 επανεισήχθη στο 424 ΓΣΝΕ όπου έγινε έλεγχος µε
Μαγνητική Τοµογραφία στην ΑΜΣΣ, παρέµεινε νοσηλευόµενος
µέχρι 5-6-96, και εξήλθε µε διάγνωση "εξελκυσµός των κατωτέρων
νευρικών ριζών Α6-Θ1 αριστερού βραχιονίου πλέγµατος µε πλήρη
κινητική ατροφία του αριστερού άνω άκρου, κάταγµα αριστερού
βραχιονίου οστού χειρουργηθέν και πορρωθέν". Στις 18-6-96
κρίθηκε για τα παραπάνω από την Επιτροπή Απαλλαγών της ΧVI
Μ/Κ ΜΠ: ως ΑΚAΤΑΛΛΗΛΟΣ Ι5, µε την υπ' αριθµόν 229 απόφαση.
Τέλος κατόπιν παρέµβασης του κ. Α/ΓΕΣ Αντγου Παραγιουδάκη, ο
στρατιώτης Χοϊλός, αναχωρεί στις 3 Μαρτίου για µεγάλο ιδιωτικό
κέντρο των ΗΠΑ, όπου θα παρακουλουθείται από τη διεθνούς
φήµης ιατρό κ. Τερζή, η οποία εξειδικεύεται σε ανάλογες παθήσεις.

Ο Υπουργός
ΑΠ.-ΑΘ. ΤΣΟΧΑΤΖΟΠΟΥΛΟΣ"

3. Στην µε αριθµό 6595/5-2-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
36/24-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό ∆ηµόσιας Τάξης η ακόλουθη
απάντηση:
"Σε απάντηση της ερώτησης 6595/5-2-1999 που κατέθεσαν οι
Βουλευτές κύριοι Μ. Αγγουράκης και Μ. Κωστόπουλος, για την
προστασία καµένων δασικών εκτάσεων, σε ό,τι αφορά, σας
γνωρίζουµε ότι οι Υπηρεσίες του Αρχηγείου Πυροσβεστικού
Σώµατος, σύµφωνα µε τις διατάξεις του ν. 2612/1998, µετά την
κατάσβεση οποιασδήποτε δασικής πυρκαγιάς ενηµερώνουν
εγγράφως τις αρµόδιες Υπηρεσίες, αναφορικά µε την εκτίµησή τους
για την καµένη δασική έκταση.
Σε ό,τι αφορά την προστασία του περιβάλλοντος και κυρίως των
καµένων δασικών και άλλων εκτάσεων από καταπατήσεις,
περιφράξεις ή αυθαίρετη δόµηση, έχουν δοθεί εντολές και οδηγίες
στις Υπηρεσίες της Αστυνοµίας, οι οποίες στα πλαίσια των
αρµοδιοτήτων τους διενεργούν σχετικούς ελέγχους και εφαρµόζουν
κατά των υπαιτίων τα προβλεπόµενα από την ισχύουσα νοµοθεσία
µέτρα.
Ενδεικτικά σας γνωρίζουµε ότι, κατά το παρελθόν έτος, στην
περιοχή της Πεντέλης βεβαιώθηκαν 14 παραβάσεις για αυθαίρετη
δόµηση στις εν λόγω εκτάσεις και οι υπεύθυνοι παραπέµφθηκαν
στη δικαιοσύνη, ενώ παράλληλα ενηµερώθηκαν οι αρµόδιες
Υπηρεσίες, για τις δικές τους ενέργειες.

Ο Υπουργός
ΜΙΧΑΛΗΣ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ"

4. Στην µε αριθµό 6522/3-2-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
194/24-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό ∆ηµόσιας Τάξης η
ακόλουθη απάντηση:
"Σε απάντηση της ερώτησης 6522/3-2-1999 που κατέθεσε ο
Βουλευτής κ. Θ. Πασσαλίδης, σχετικά µε την οργανική - υπάρχουσα
δύναµη της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Κιλκίς, σας γνωρίζουµε ότι η

οργανική δύναµη της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Κιλκίς είναι
συνολικά 33 πυροσβεστικοί υπάλληλοι, ήτοι κατά βαθµούς: 1
Επιπυραγός, 1 Πυραγός, 1 Ανθυποπυραγός-Υποπυραγός και 30
Πυροσβέστες, Αρχιπυροσβέστες, Πυρονόµοι. Σήµερα, η
υπάρχουσα δύναµη πυροσβεστικών υπαλλήλων της Υπηρεσίας
αυτής είναι συνολικά 38 άτοµα. Συγκεκριµένα σε αυτή υπηρετούν: 1
Επιπυραγός µε απόσπαση, 1 Ανθυποπυραγός, 31 Πυροσβέστες,
Αρχιπυροσβέστες και Πυρονόµοι και 5 υπάλληλοι προερχόµενοι
από τη ∆ασική Υπηρεσία, που µετατάχθηκαν στο Πυροσβεστικό
Σώµα.
Επισηµαίνεται ότι οι οργανικές θέσεις του Επιπυραγού και Πυραγού
πρόκειται να καλυφθούν µε τις τακτικές µεταθέσεις του τρέχοντος
έτους.
Επίσης, παρ' όλο ότι η υπάρχουσα δύναµη της αναφερόµενης
Υπηρεσίας παρουσιάζει πλεόνασµα σε σχέση µε την οργανική της,
σήµερα σε αυτή, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 21 του π.δ.
170/1996 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, υφίστανται 6 πραγµατικά
κενές οργανικές θέσεις µαχίµων και οδηγών πυροσβεστικών
υπαλλήλων των βαθµών του Πυρονόµου, Αρχιπυροσβέστη και
Πυροσβέστη, οι οποίες θα καλυφθούν κατά τις εν λόγω µεταθέσεις
εφόσον βέβαια εκδηλωθεί το ανάλογο ενδιαφέρον εκ µέρους των
επιθυµούντων να υπηρετήσουν στην Υπηρεσία αυτή.

Ο Υπουργός
ΜΙΧΑΛΗΣ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ"

5. Στην µε αριθµό 6581/5-2-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
108/24-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό ∆ηµόσιας Τάξης η
ακόλουθη απάντηση:
"Σε απάντηση της ερώτησης 6581/5-2-1999 που κατέθεσαν οι
Βουλευτές κύριοι Σ. Αλφιέρη, Σ. ∆ανέλλης και Α. Λουλέ σχετικά µε
την εφαρµογή της περί ναρκωτικών νοµοθεσίας, σε ό,τι µας αφορά,
σας γνωρίζουµε ότι από τις αρµόδιες Υπηρεσίες µας, για την των
προϊόντων κάνναβης, εφαρµόζονται οι διατάξεις της ισχύουσας περί
ναρκωτικών νοµοθεσίας, εφόσον περιέχουν την ουσία Τ.Η.C.
(τετραϋδροκανναβινόλη) ή µέσω αυτών προβάλλονται ή
διαφηµίζονται τα ναρκωτικά και η χρήση τους, µε αποτέλεσµα να
δηµιουργείται εξοικείωση και θετική τοποθέτηση προς τη χρήση
τους από ευάλωτες οµάδες της κοινωνίας και κυρίως τη νεολαία, για
την προστασία της οποίας η Αστυνοµία έχει βεβαίως ιδιαίτερη
νοµική και ηθική υποχρέωση.
Σε ό,τι αφορά τα αναφερόµενα περί διώξεων εκδοτών, σας
πληροφορούµε ότι από αστυνοµικές Υπηρεσίες δεν έχουν
βεβαιωθεί παραβάσεις σε βάρος εκδοτών και στελεχών εκδοτικών
οργανισµών, οι οποίοι υπερασπίσθηκαν τους διωκόµενους
ιδιοκτήτες καταστηµάτων για παραβάσεις του νόµου περί
ναρκωτικών ή δηµοσίευσαν στα έντυπά τους άρθρα για το
συγκεκριµένο θέµα.

Ο Υπουργός
ΜΙΧΑΛΗΣ ΧΡΥΣΟΧΟΪ∆ΗΣ"

6. Στην µε αριθµό 6530/3-2-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
171/26-2-1999 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας και Πρόνοιας η
ακόλουθη απάντηση:
"Απαντώντας στην 6530/3-2-99 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Θεόδωρου Πασσαλίδη, η οποία αφορά τον αριθµό των κενών
οργανικών θέσεων και µη προσωπικού του Νοµαρχιακού Γενικού
Νοσοκοµείου - Κέντρου Υγείας Γουµένισσας, σας διαβιβάζουµε
συνηµµένους πίνακες θέσεων προσωπικού του Νοσοκοµείου ανά
κλάδο και ειδικότητα.

Ο Υπουργός
ΛΑΜΠΡΟΣ ΠΑΠΑ∆ΗΜΑΣ"

Σηµ.: Τα συνηµµένα σχετικά έγγραφα ευρίσκονται στο αρχείο της
∆ιεύθυνσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου (Τµήµα Ερωτήσεων).
7. Στην µε αριθµό 6293/28-1-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
3227/9-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό Εθνικής
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'Αµυνας η ακόλουθη απάντηση:
"Σε απάντηση της ερώτησης 6293/28-1-99 που κατέθεσαν οι
Βουλευτές κύριοι Σ. Σπηλιωτόπουλος, Μ. 'Εβερτ, Α.
Παπαδόγγονας, Ε. Χαϊτίδης, Θ. ∆ηµοσχάκης, Γ. Καλαντζής, Π.
Καµµένος, Α. Καραµανλής, Ι. Λαµπρόπουλος και Λ. Λυµπερακίδης,
σχετικά µε την προµήθεια εξοµοιωτών πτήσης για τα F-16 σας
γνωρίζονται τα ακόλουθα:
Η Ηγεσία του Υπουργείου Εθνικής 'Αµυνας είναι σε θέση να
βεβαιώσει ότι η προµήθεια των εν λόγω εξοµοιωτών, έγινε µε
απόλυτη διαφάνεια και ακολουθήθηκαν πιστά οι διαδικασίες ενός
τυπικού διεθνούς διαγωνισµού.
Ειδικότερα, απαντώντας στο πρώτο ερώτηµα, σας ενηµερώνουµε
ότι η αύξηση του ανωτέρω ποσού (κατά 17% περίπου) της αρχικής
σύµβασης, αποκλειστικό σκοπό έχει τη βελτίωση των δυνατοτήτων
των 2 εξοµοιωτών πτήσης, όπως επίσης και την προµήθεια
επιπλέον µέσων και υπηρεσιών, προς κάλυψη συγκεκριµένων
τεχνικοεπιχειρησιακών απαιτήσεων. Για τις εν λόγω τροποποιήσεις
της αρχικής σύµβασης ακολουθήθηκαν οι προβλεπόµενες
διαδικασίες, οι οποίες προβλέπουν την προβολή - τεκµηρίωση της
απαίτησης, την έγκριση της σκοπιµότητας - αναγκαιότητας από τα
συλλογικά όργανα της ΠΑ και την τελική έγκριση από τον έχοντα
την οικονοµική εξουσία.
Στη συνέχεια, σε καµία περίπτωση δεν τίθεται θέµα καταλληλότητας
των παραδοτέων εξοµοιωτών πτήσεως για την εκπαίδευση των
Ιπταµένων της ΠΑ, καθόσον η ΠΑ θα αποδεχθεί το σύνολο του
εξοπλισµού και θα καταβάλλει τις αντίστοιχες τµηµατικές πληρωµές,
µόνο εφόσον αυτός είναι σύµφωνος µε τις θεσπισθείσες συµβατικές
προδιαγραφές. ∆εδοµένου ότι υπάρχει κάποια καθυστέρηση στην
έναρξη της διαδικασίας αποδοχής των δύο ολοκληρωµένων
εξοµοιωτών πτήσεως στην 111 ΠΜ, η ΠΑ προς κάλυψη
ανελαστικών απαιτήσεων εκπαίδευσης του Ιπταµένου προσωπικού
της, διερευνά την πιθανή προσωρινή κάλυψη από εξοµοιωτές
πτήσεως του εξωτερικού.
Τέλος, η Πολεµική Αεροπορία ουδέποτε αποδέσµευσε ΑΠΟΡΡΗΤΟ
στοιχείο του α/φους F-16 στην εταιρεία ΒVR.

Ο Υπουργός
ΑΠ. ΑΘ. ΤΣΟΧΑΤΖΟΠΟΥΛΟΣ"

8. Στην µε αριθµό 6559/4-2-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
184/26-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας και Πρόνοιας η
ακόλουθη απάντηση:
"Απαντώντας στην 6559/4.2.99 ερώτηση των Βουλευτών κυρίων
Πέτρου Τατούλη και Ιωάννη Λαµπρόπουλου, σχετικά µε την
λειτουργία του Ωνάσειου Καρδιοχειρουργικού Κέντρου, σας
πληροφορούµε ότι:
Το Υπουργείο Υγείας ως εποπτεύον το Ω.Κ.Κ. συµβάλει στα
πλαίσια των αρµοδιοτήτων του για την απρόσκοπτη λειτουργία του
και σύµφωνα πάντα µε το νοµοθετικό πλαίσιο που ισχύει.
Σχετική µε την ερωτησή είναι και η απάντηση του προέδρου του
∆.Σ. του Ωνάσειου Καρδιοχειρουργικού Κέντρου, η οποία σας
διαβιβάζεται.

Ο Υπουργός
Λ. ΠΑΠΑ∆ΗΜΑΣ"

Σηµ.: Τα συνηµµένα σχετικά έγγραφα ευρίσκονται στο αρχείο της
∆/νσης Κοινοβουλευτικού Ελέγχου (Τµήµα Ερωτήσεων).
9. Στην µε αριθµό 6490/3-2-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
185/26-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας και Πρόνοιας η
ακόλουθη απάντηση:
"Απαντώντας στην ερώτηση 649Ο/3.2.99, του Βουλευτού κ. Ν.
Κατσαρού, σας γνωρίζουµε ότι δεν προωθείται θέµα µεταφοράς η
συγχώνευσης του Γενικού Νοσοκοµείου Λάρισας µε το
Πανεπιστηµιακό Νοσοκοµείο Λάρισας.
Ακόµη σας γνωρίζουµε ότι µε το υπ αριθµ. Α9α/25435/10.8.98
έγγραφό µας έχουµε δώσει την έγκριση για προκήρυξη 39 θέσεων
ιατρικού προσωπικού διαφόρων ειδικοτήτων. Οι θέσεις αυτές έχουν
προκηρυχθεί και βρίσκονται στο ΣΚΕΙΟΠΝΙ για τις απαραίτητες
κρίσεις.

Με το υπ αριθµ. Α9β/17815/98 έγγραφό µας, ζητήσαµε µεταξύ
άλλων από το ΑΣΕΠ την προκήρυξη 360 θέσεων τακτικού
προσωπικού διαφόρων κλάδων και ειδικοτήτων για το
Πανεπιστηµιακό Νοσοκοµείο της Λάρισας. Από τις εν λόγω θέσεις
προκηρύχθηκαν ήδη 95 θέσεις της ΥΕ κατηγορίας διαφόρων
ειδικοτήτων. Η προκήρυξη δηµοσιεύθηκε στο αρ. 78/13.11.98 ΦΕΚ,
τεύχος ΑΣΕΠ και η προθεσµία υποβολής αιτήσεων των υποψηφίων
έληξε στις 21.12.98 και αναµένεται η προκήρυξη και των
υπολοίπων θέσεων από το ΑΣΕΠ.
Ως προς την διερεύνηση των συνθηκών θανάτου της κ. Ε.
Αγγλοπούλου, διεξάγεται σχετική έρευνα και τα αποτελέσµατα
αυτής θα γνωστοποιηθούν, όταν ολοκληρωθεί.

Ο Υπουργός
Λ. ΠΑΠΑ∆ΗΜΑΣ"

10. Στην µε αριθµό 6480/3-2-99 ερώτηση δόθηκε µε το υπ' αριθµ.
183/26-2-99 έγγραφο από τον Υπουργό Υγείας και Πρόνοιας η
ακόλουθη απάντηση:
"Απαντώντας στην 6480/3-2-1999 ερώτηση του Βουλευτή κ.
Χρήστου Βυζοβίτη που αφορά θέµατα µισθοδοσίας του ιατρικού
προσωπικού και λειτουργίας των νοσοκοµείων, σας πληροφορούµε
τα εξής:
α) Η καταβολή της αποζηµίωσης των γιατρών κατά το έτος 1998
έχει σχεδόν ολοκληρωθεί για όλα τα νοσοκοµεία και έχουν
καταβληθεί οι αποζηµιώσεις τόσο των αναδροµικών που
απορρέουν από την εφαρµογή του νέου µισθολογίου (ν. 26Ο2/98),
όσο και οι αποζηµιώσεις που αφορούν το δίµηνο Νοεµβρίου -
∆εκεµβρίου. Σε κάθε περίπτωση η εκκαθάριση για το έτος 1998 θα
πρέπει υποχρεωτικά να ολοκληρωθεί µέχρι 28-2-1999, λόγω
λήξεως της παρατάσεως του οικονοµικού έτους και συνεπώς µέχρι
την ηµεροµηνία αυτή θα αποζηµιωθούν και οι γιατροί και στα
υπόλοιπα νοσοκοµεία.
β) Οι κανονιστικές αποφάσεις του 1999 που αφορούν τα
νοσοκοµεία της Α' ζώνης έχουν υπογραφεί ενώ για τα νοσοκοµεία
της Β' και Γ' ζώνης έχουν υπογραφεί και έχουν ληφθεί όλα τα
απαραίτητα µέτρα για την απρόσκοπτη καταβολή της εφηµεριακής
αποζηµίωσης για το 1999, ώστε να µην υπάρξει πρόβληµα.
γ) Για το θέµα του Γενικού ∆/ντή Νοσοκοµείων επίκειται νοµοθετική
ρύθµιση.
δ) 'Οσον αφορά τα χρέη τα προς είσπραξη νοσήλεια σχεδόν
καλύπτουν τις υποχρεώσεις των νοσοκοµείων, σε ότι αφορά τις
οφειλές των νοσοκοµείων προς τους προµηθευτές, σύµφωνα µε
στοιχεία των υπηρεσιών του Υπουργείου.

Ο Υπουργός
ΛΑΜΠΡΟΣ ΠΑΠΑ∆ΗΜΑΣ").

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Aνακοινώνεται στο
Σώµα ότι από τα δυτικά θεωρεία παρακολουθούν τη συνεδρίασή
µας, αφού προηγουµένως ξεναγήθηκαν στην έκθεση της αίθουσας
"ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΒΕΝΙΖΕΛΟΣ", τριάντα µαθητές και ένας συνοδός-
δάσκαλος από το Πειραµατικό ∆ηµοτικό Σχολείο του Πανεπιστηµίου
Αθηνών.
Τους καλωσορίζουµε.
(Χειροκροτήµατα απ' όλες τις πτέρυγες)
Κύριοι συνάδελφοι, έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα το
δελτίο επικαίρων ερωτήσεων της ∆ευτέρας 17 Μαϊου 1999.
Α. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ Πρώτου Κύκλου ('Αρθρο 130 παρ.4
Καν.Βουλής)
1. Η µε αριθµό 1036/11.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του
Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Ιωάννη Καψή προς τους
Υπουργούς ∆ηµόσιας Τάξης, Εξωτερικών, σχετικά µε τις ενέργειες
της Κυβέρνησης, προκειµένου να προστατευθεί η Ελλάδα από την
ανθελληνική προπαγάνδα της Κυβέρνησης των Ηνωµένων
Πολιτειών της Αµερικής.
2.  Η  µε  αριθµό  1033/10.5.99  επίκαιρη  ερώτηση  του  Βουλευτή
της Νέας ∆ηµοκρατίας κ. Ελευθέριου Παπαγεωργόπουλου
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προς τους Υπουργούς ∆ικαιοσύνης, Περιβάλλοντος, Χωροταξίας
και ∆ηµοσίων 'Εργων, σχετικά µε την κατασκευή φυλακών στη θέση
ΟΝΤΑΘΙ του ∆ήµου Ανθηδώνος Ευβοίας.
3. Η µε αριθµό 1051/12.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του
Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδος κ. Χαράλαµπου Αγγουράκη
προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Χωροταξίας και ∆ηµοσίων
'Εργων, σχετικά µε τις προθέσεις της Κυβέρνησης να παραχωρήσει
χώρο στο Γουδί για την κατασκευή ιδιόκτητου ποδοσφαιρικού
γηπέδου της Ποδοσφαιρικής Ανώνυµης Εταιρείας
"ΠΑΝΑΘΗΝΑΙΚΟΣ".
4. Η µε αριθµό 1035/11.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του
Συνασπισµού της Αριστεράς και της Προόδου κ. Σπυρίδωνος
∆ανέλλη προς τους Υπουργούς Περιβάλλοντος, Χωροταξίας και
∆ηµοσίων 'Εργων, Πολιτισµού σχετικά µε τα συνταγµατικά
κωλύµατα στην κατασκευή του Ολυµπιακού Χωριού και του
κωπηλατοδροµίου στις περιοχές των Θρακοµακεδόνων και του
Σχοινιά.
5. Η µε αριθµό 1046/12.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του
∆ηµοκρατικού Κοινωνικού Κινήµατος κ. Γεωργίου Καρατάσου προς
τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Χωροταξίας και ∆ηµοσίων 'Εργων,
σχετικά µε την εγκατάσταση και λειτουργία Λατοµείου στη θέση
Στρογγύλι του ∆ήµου Μαρκοπούλου.
Β. ΕΠΙΚΑΙΡΕΣ ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ∆εύτερου Κύκλου ('Αρθρο 130 παρ. 4
Καν.Βουλής)
1. Η µε αριθµό 1034/11.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του
Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Ευάγγελου

Βλασσόπουλου προς την Υπουργό Πολιτισµού, σχετικά µε
δηµοσιεύµατα στον αγγλικό Τύπο, για τις καταστροφές που
υφίστανται τα γλυπτά του Παρθενώνα, που φυλάσσονται στο
Βρετανικό Μουσείο κλπ.
2. Η µε αριθµό 1041/11.5.99 επικαιρη ερώτηση του Βουλευτή της
Νέας ∆ηµοκρατίας κ. Ηλία Καλλιώρα προς τον Υπουργό Εθνικής
Παιδείας και Θρησκευµάτων, σχετικά µε τη µεταφορά του 2ου
Γραφείου Πρωτοβάθµιας Εκπαίδευσης Φθιώτιδας από τη
Μακρακώµη στη Λαµία.
3. Η µε αριθµό 1052/12.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του
Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδας κ. Αχιλλέα Κανταρτζή προς τον
Υπουργό Εξωτερικών, σχετικά µε την απόφαση της Ευρωπαϊκής
'Ενωσης, για την ενίσχυση των κυρώσεων κατά της
Οµοσπονδιακής ∆ηµοκρατίας της Γιουγκοσλαβίας κλπ.
4. Η µε αριθµό 1043/12.5.99 επίκαιρη ερώτηση της Βουλευτού του
Συνασπισµού της Αριστεράς και της Προόδου κ. Στέλλας Αλφιέρη
προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος, Χωροταξίας και ∆ηµοσίων
'Εργων, σχετικά µε τη λήψη µέτρων για την αντιµετώπιση του
κινδύνου από τις αυξηµένες τιµές τοξικών ουσιών στη βόρεια
Ελλάδα, λόγω των βοµβαρδισµών στη Γιουγκοσλαβία, τη λειτουργία
του πυρηνικού σταθµού στο Κοζλοντούι κλπ.
5. Η µε αριθµό 1044/12.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του
∆ηµοκρατικού Κοινωνικού Κινήµατος κ. Ιωάννη Αράπη προς τον
Υπουργό Περιβάλλοντος, Χωροταξίας και ∆ηµοσίων 'Εργων,
σχετικά µε την καθυστέρηση ολοκλήρωσης των έργων στην
παραλιακή λεωφόρο Νέου Φαλήρου."
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ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Εισερχόµεθα στη
συζήτηση των

ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ
Επίκαιρες ερωτήσεις πρώτου κύκλου:
Κύριοι συνάδελφοι, υπάρχει αίτηµα από τον Υφυπουργό Εθνικής
Παιδείας και Θρησκευµάτων να προταχθεί η ερώτησή του. 'Ετσι δεν
είναι, κύριε Υφυπουργέ;
ΙΩΑΝΝΗΣ ΑΝΘΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Εθνικής Παιδείας και
Θρησκευµάτων): Μάλιστα, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Συµφωνεί το Σώµα µε
την πρόταξη της ερώτησης; Συµφωνείτε, κύριε Υπουργέ της
Γεωργίας;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΑΝΩΜΕΡΙΤΗΣ (Υπουργός Γεωργίας): Συµφωνώ,
κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Συνεπώς
προτάσσεται η τέταρτη και µε αριθµό κατάθεσης 1040/11-5-99
επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του Συνασπισµού της Αριστεράς
και της Προόδου κ. Πέτρου Κουναλάκη, προς τον Υπουργό Εθνικής
Παιδείας και Θρησκευµάτων, σχετικά µε τις προαγωγικές και
απολυτήριες εξετάσεις στη δευτεροβάθµια εκπαίδευση.
Η επίκαιρη ερώτηση του κ. Κουναλάκη σε περίληψη έχει ως εξής:
"Θέµα: "Προαγωγικές και απολυτήριες εξετάσεις στη δευτεροβάθµια
εκπαίδευση".
Στις 7-5-99 το Υπουργείο Εθνικής Παιδείας και Θρησκευµάτων,
απέστειλε εγκύκλιο µε θέµα τις προαγωγικές και απολυτήριες
εξετάσεις των σχολείων της δευτεροβάθµιας εκπαίδευσης. Με την
εγκύκλιο αυτή ρυθµίζονται κυριολεκτικά την τελευταία στιγµή
σοβαρά θέµατα που έχουν σχέση µε τις εξετάσεις της Β' τάξης του
ενιαίου λυκείου σε εθνικό επίπεδο, ενώ θα έπρεπε το θέµα αυτό να
λυθεί έγκαιρα και µε σαφήνεια, γιατί συνδέεται µε την επαρκή
προετοιµασία των µαθητών.
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός:
1. Γιατί το Υπουργείο αναίρεσε την απόφασή του να υπάρξει
παράταση του σχολικού έτους σε όσα σχολεία υπήρξαν
παρατεταµένες καταλήψεις.
2. Γιατί το Υπουργείο εξακολουθεί να διατηρεί την ασάφεια ως προς
την εξεταστέα ύλη, αφού δεν προσδιορίζει µε σαφήνεια αν η ύλη
που θα διδαχθεί συνοπτικά, θα είναι ή όχι και εξεταστέα.
3. Πώς διασφαλίζεται η εύρυθµη λειτουργία των σχολείων όταν σε
ορισµένα θα πραγµατοποιούνται εξετάσεις και ταυτόχρονα
µαθήµατα;".
Ο Υφυπουργός Εθνικής Παιδείας και Θρησκευµάτων κ.
Ανθόπουλος έχει το λόγο.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΑΝΘΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Εθνικής Παιδείας και
Θρησκευµάτων): Kύριε Πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι, όπως είναι
γνωστό, µετά το πέρας των καταλήψεων µε εισήγηση των σχολικών
συµβουλίων των σχολείων όπου έγιναν καταλήψεις, καταρτίστηκαν
προγράµµατα για την αναπλήρωση των διδακτικών ωρών που
χάθηκαν στη διάρκεια των καταλήψεων. Αυτά τα προγράµµατα
σύµφωνα µε νόµο του 1992, έχουν διάφορες εναλλακτικές λύσεις,
προκειµένου να ολοκληρωθούν. Και µια απ'αυτές, είναι και η
παράταση του διδακτικού έτους.
Το Υπουργείο Παιδείας για να µην αφήσει αυτήν τη διαδικασία να
εξελιχθεί εική και ως έτυχεν, για πρώτη φορά σχηµάτισε µία
επιτροπή παρακολούθησης αναπλήρωσης της ύλης. Η επιτροπή
αυτή κατέγραφε από όλα τα σχολεία, µε ευθύνη των προϊσταµένων
και των σχολικών συµβούλων, την πορεία της διαδικασίας. Τι
διαπιστώθηκε; 'Οτι στα περισσότερα σχολεία πράγµατι το
πρόγραµµα εφαρµόστηκε µε απόλυτη επιτυχία και σε πολλά από
αυτά, τα περισσότερα, εξαντλήθηκε σχεδόν ή πρόκειται να
εξαντληθεί µέχρι και το τέλος του Μαϊου, µε όλες τις άλλες λύσεις
που προέβλεπε ο νόµος για αναπλήρωση η εξεταστέα ύλη. Και
αυτό αφορά την Α' και τη Γ' λυκείου.
Μετά, λοιπόν, από πρόταση αυτής της επιτροπής παρακολούθησης
της αναπλήρωσης της ύλης, το Υπουργείο Παιδείας µε µία εγκύκλιό

του δίνει την ευχέρεια σε όσα σχολεία είχαν καταλήψεις και
ολοκλήρωσαν ή ολοκληρώνουν την ύλη, σύµφωνα µε αυτό το
πρόγραµµα, να µπορέσουν πράγµατι να ξεκινήσουν τις εξετάσεις,
για την Α' και τη Γ' λυκείου από 1η Ιουνίου µέχρι την 11η Ιουνίου για
τη Γ' Λυκείου και µέχρι και τη 17η Ιουνίου και µετά τις εκλογές για
την Α' λυκείου.'Αρα, πρόκειται για µία δυνατότητα, η οποία
δυνατότητα, είναι προφανές ότι επαφίεται πάλι στην κρίση των
συλλόγων των εκπαιδευτικών, οι οποίοι θα προτείνουν αναλόγως,
σε συνεργασία µε τους προϊσταµένους των διευθύνσεων, στο
Υπουργείο Παιδείας.
Στο δεύτερο σκέλος της ερώτησης, εάν και κατά πόσο η συνοπτική
διδασκαλία σηµαίνει και µη εξέταση των µαθηµάτων.
∆εν είναι η πρώτη φορά που γίνεται αυτή η συντόµευση της
διδασκαλίας µαθηµάτων µε επιλεκτικό και αφαιρετικό τρόπο. Είναι
καινοφανής διαδικασία. Και στην εποχή µου γινόταν, κύριε
Κουναλάκη. Αλλά και στην εποχή που πήγαιναν στα σχολεία όλοι οι
συνάδελφοι. Τώρα, το πώς προέκυπτε η σχέση εξεταστέας και
διδακτέας ύλης, και πώς έχει διαµορφωθεί σήµερα αυτό είναι άλλη
ιστορία. Αλλά εκείνο που έχει σηµασία είναι το εξής: Με όποιο
τρόπο και σε όποια έκταση γίνεται η διδασκαλία ενός µαθήµατος, µε
τον ίδιο τρόπο γίνεται και η εξέταση αυτού του µαθήµατος. Και
επ'αυτού ο πρόεδρος του Παιδαγωγικού Ινστιτούτου, ο
παιδαγωγός, ο πρόεδρος των παιδαγωγών έδωσε και µία
γνωµάτευση που δηµοσιεύτηκε και στον Τύπο και εξηγεί τι σηµαίνει
συνοπτική διαδικασία, διδασκαλία µαθηµάτων ή κεφαλαίων
κάποιων µαθηµάτων. Και υπέδειξε το Παιδαγωγικό Ινστιτούτο, προς
τους συλλόγους των καθηγητών, αν δεν προλάβουν µέσα στα όρια
του προβλεπόµενου χρόνου να εξαντλήσουν την ύλη, κάποια
κεφάλαια να τα διδάξουν µε αυτόν τον τρόπο.
Στο τρίτο σκέλος θα απαντήσω στη δευτερολογία µου, κύριε
Πρόεδρε.
Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ο κ. Κουναλάκης έχει
το λόγο.
ΠΕΤΡΟΣ ΚΟΥΝΑΛΑΚΗΣ: Κύριε Πρόεδρε, εγώ έκανα αυτήν την
ερώτηση στον Υπουργό κ. Ανθόπουλο διότι υπάρχει µία µεγάλη
αγωνία και από τους γονείς και από τα παιδιά τι τελικά θα γίνει µε
αυτές τις εξετάσεις. Και πρέπει να σας πω, κύριε Ανθόπουλε, ότι
την έκανα και για ένα δεύτερο λόγο.
Σας άκουσα σε ένα ραδιόφωνο να λέτε ότι υπάρχει και ο
Σεπτέµβριος. Και εννοούσατε ότι τα παιδιά τα οποία πήραν µέρος
σε καταλήψεις ή των οποίων τα σχολεία δεν λειτούργησαν για ένα
µεγάλο χρονικό διάστηµα, κατά κάποιο τρόπο, πρέπει να
τιµωρηθούν τώρα για τις πράξεις που έκαναν τότε. Και εγώ ερωτώ:
Είναι αυτό µία αντιµετώπιση εκπαιδευτική αυτού του προβλήµατος;
Εγώ ανησυχώ βαθιά. ∆ιότι πρώτον, ενώ είχατε πει περί
παρατάσεων, παίρνετε πίσω την παράταση.
∆εύτερον, εφαρµόζεται το µέτρο της συνοπτικής διδασκαλίας. ∆εν
λέτε τι θα γίνει, αν δηλαδή η ύλη της συνοπτικής διαδικασίας θα
είναι και εξεταστέα ύλη ή όχι. Kαι κατά κάποιο τρόπο λέτε και αυτά
τα οποία είπατε και δηµιουργείται η αίσθηση, ξέρετε, σε πάρα πολύ
κόσµο ότι εδώ το Υπουργείο Παιδείας µε αυτήν την αντιµετώπιση
του προβλήµατος ουσιαστικά δηµιουργεί µαθητές σε σχολεία δύο
ταχυτήτων και ο τελικός στόχος είναι να τιµωρήσει τα παιδιά και τα
σχολεία εκείνα τα οποία στη διάρκεια των κινητοποιήσεων είχαν για
ένα µακρό διάστηµα καταλήψεις.
Εάν αυτό συµβαίνει, είναι απαράδεκτο, κύριε Υπουργέ. ∆εν είναι
δυνατόν να αντιµετωπίζουµε έτσι κάποια παιδιά, τα οποία
αγανακτισµένα για την ασάφεια και για τα αρνητικά αυτής της
µεταρρύθµισης την οποία εσείς ψηφίσατε και εσπευσµένα
εφαρµόσατε, πρέπει τώρα να πληρώσουν τη νύφη.
Θέλω µία κατηγορηµατική δήλωση -σήµερα την αποφύγατε- τι θα
γίνει µε την ύλη της συνοπτικής διαδικασίας. Θα είναι αντικείµενο
εξέτασης ή όχι;
Και  ένα  τελευταίο,  στο  οποίο  δεν  µου  απαντήσατε  και  θα
ήθελα  να  µου  απαντήσετε.  Τι  θα  γίνει  µε  τα  σχολεία  εκείνα
που  θα  έχουν  διπλές  λειτουργίες;  'Αλλες  τάξεις  θα  κάνουν
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εξετάσεις και άλλες µαθήµατα; Είναι δυνατόν να λειτουργήσει
εύρυθµα αυτό το σχολείο; Θα έχουν την απαιτούµενη ηρεµία τα
παιδιά τα οποία θα δίνουν εξετάσεις, για να τις κάνουν;
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ο κύριος
Υφυπουργός έχει το λόγο για να δευτερολογήσει.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΑΝΘΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Εθνικής Παιδείας και
Θρησκευµάτων): Κύριε Πρόεδρε, δεν ξέρω σε ποιο ραδιοσταθµό
είπα ...
ΠΕΤΡΟΣ ΚΟΥΝΑΛΑΚΗΣ: Στο FLASH.
ΙΩΑΝΝΗΣ ΑΝΘΟΠΟΥΛΟΣ (Υφυπουργός Εθνικής Παιδείας και
Θρησκευµάτων): Στο FLASH. ∆εν είπατε, όµως, επί ποίας
ερωτήσεως είπα ότι υπάρχει και ο Σεπτέµβριος. Ο Σεπτέµβριος
υπάρχει γιατί το ζήτησαν οι µαθητές. Είναι µία δεύτερη ευκαιρία,
προκειµένου να µην υπάρχουν ανεξεταστέοι και στάσιµοι στο ίδιο
έτος. Είναι ευχέρεια που παρείχε το Υπουργείο Παιδείας. ∆εν είναι
τιµωρία προς το µαθητή. 'Ενα το κρατούµενο.
∆εύτερον, ποια είναι η έννοια της τιµωρίας του µαθητή; Η χειρότερη
τιµωρία για ένα µαθητή, είναι να µην του διδάξεις τα µαθήµατα. Να
τον αφήσεις πραγµατικά µε ελλείψεις για να πάει στην άλλη τάξη και
να έχει κενά µαθησιακά. Τέτοιο πράγµα δεν το θέλουµε.
Τρίτον, δεν αναιρείται η παράταση. Η παράταση ισχύει. Ποιος είπε,
ότι αναιρείται ιδιαίτερα για τη Β' λυκείου; Η Β' λυκείου θα ξεκινήσει
τις εξετάσεις από τις 15 Ιουνίου και µετά, µέχρι τις 30 Ιουνίου. Η
παράταση είναι µέχρι τις 11 Ιουνίου.
Και πάω στο τρίτο θέµα, εάν µπορούν να γίνονται εξετάσεις στην Α'
και στη Γ' λυκείου και να κάνει µαθήµατα η Β' λυκείου. Και αυτό δεν
είναι καινοφανές. Να σας αναφέρω συγκεκριµένα έτη, όπου µε
προεδρικά διατάγµατα των Υπουργών Παιδείας της εποχής έγινε
αυτό το σύστηµα. Προεδρικό διάταγµα 429/1991, προεδρικό
διάταγµα 409/1994, όπου συγχρόνως γινόντουσαν οι κλειστές,
µέσα στις τάξεις, εξετάσεις κάποιων τάξεων, ενώ παράλληλα άλλες
τάξεις έκαναν κανονικά τα µαθήµατά τους. Και δεν ξέρω σε τι
ενοχλεί ο ένας τον άλλον, όταν ο σύλλογος των καθηγητών
οργανώνει µε µία αναδιάταξη του προγράµµατος το σύγχρονο και
ταυτόχρονο -καλύτερα- αυτής της διαδικασίας. ∆εν υπήρξε ούτε
πρόκειται να υπάρξει τέτοιο πρόβληµα, διότι υπάρχει η εµπειρία.
Τελειώνω σχετικά µε το αν είναι εξεταστέα ή όχι τα µαθήµατα που
διδάσκονται συνοπτικά. Είπα ότι δεν παραβιάζεται καµία
παιδαγωγική αρχή και ιδιαίτερα εκείνη που λέει ότι εξετάζονται τα
κεφάλαια των µαθηµάτων µε όποιο τρόπο έχουν διδαχθεί.
Ενηµερώνω τον αγαπητό συνάδελφο ότι στα µέλη της κεντρικής
επιτροπής εξετάσεων θα υπάρχουν µάχιµοι καθηγητές που θα
προέλθουν µέσα από τις αίθουσες και θα ξέρουν τι γίνεται µέσα στις
αίθουσες, ώστε να διαµορφώσουν τελικά τα θέµατα των εξετάσεων.
Ας µην πανικοβάλουµε τα παιδιά, ας τα αφήσουµε να κάνουν τη
διαδικασία της αναπλήρωσης που σηµείωσε πολύ µεγάλη επιτυχία,
παρ' όλες τις αντιξοότητες και θα δείτε ότι και τα αποτελέσµατα θα
είναι ικανοποιητικά.
Σας ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Επανερχόµεθα στην
πρώτη επίκαιρη ερώτηση µε αριθµό 1039/11.5.99 του Βουλευτή του
Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ. Μόσχου Γικόνογλου προς
τον Υπουργό Γεωργίας, σχετικά µε τη λήψη µέτρων αποζηµίωσης
των δενδροκαλλιεργητών του Νοµού Ηµαθίας για τις ζηµιές που
υπέστησαν από τον παγετό.
Η επίκαιρη ερώτηση του κ. Γικόνογλου έχει ως εξής:
"Τεράστια είναι η καρπόπτωση και καταστροφική η ζηµία που
υπέστησαν από τον παγετό και τις χιονοπτώσεις στην περίοδο της
καρπόδεσης οι ροδακινοπαραγωγοί, οι µηλοπαραγωγοί και οι
αχλαδοπαραγωγοί στο Νοµό Ηµαθίας.
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός:
Ποια µέτρα προτίθεται να λάβει ώστε να µειωθεί το µέγεθος της
καταστροφής που υπέστησαν οι αγρότες δενδροκαλλιεργητές στο
Νοµό Ηµαθίας;"
Ο Υπουργός Γεωργίας κ. Ανωµερίτης έχει το λόγο.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΑΝΩΜΕΡΙΤΗΣ (Υπουργός Γεωργίας): Κύριε Πρόεδρε,
το θέµα των αποζηµιώσεων των παραγωγών από ζηµιές που κατά
καιρούς υφίστανται από δυσµενείς καιρικές συνθήκες στην
παραγωγή, αποτελεί ένα από τα σηµαντικότερα θέµατα που ζήσαµε
τα τελευταία τρία χρόνια. Τα τρία τελευταία χρόνια είχαµε πολλές και
σηµαντικές ζηµιές τόσες, όσες δεν είχαµε την προηγούµενη
δεκαετία. Αυτό οδήγησε σε σηµαντική επιβάρυνση του ΕΛΓΑ.
Πρέπει να σας πω ότι µόνο στην περασµένη καλλιεργητική περίοδο
υπήρξαν τριακόσιες δεκαοκτώ χιλιάδες αιτήσεις ζηµιών και έγιναν
ένα εκατοµµύριο εκατό χιλιάδες πραγµατογνωµοσύνες, συνολικού
ύψους πενήντα επτά δισεκατοµµυρίων (57.000.000.000) δραχµών.
Από τα πενήντα επτά δισεκατοµµύρια (57.000.000.000) δραχµές
έχουν καταβληθεί τα τριάντα πέντε δισεκατοµµύρια
(35.000.000.000) δραχµές και από τα υπόλοιπα τέσσερα
δισεκατοµµύρια (4.000.000.000) δραχµές καταβάλλονται αυτές τις
ηµέρες µε χρήµατα του κρατικού προϋπολογισµού. Και συνήφθη
δάνειο δεκαοκτώ δισεκατοµµυρίων (18.000.000.000) δραχµών,
προκειµένου να εξυπηρετηθούν το αργότερο µέσα στο επόµενο
δίµηνο όλες εκείνες οι περιπτώσεις που δεν έχουν µέχρι σήµερα
εξοφληθεί.
ΜΟΣΧΟΣ ΓΙΚΟΝΟΓΛΟΥ: Συνήφθη ή θα συναφθεί;
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΑΝΩΜΕΡΙΤΗΣ (Υπουργός Γεωργίας): Συνήφθη τώρα.
Συνεφωνήθη, µετά από πρόταση του Υπουργείου Γεωργίας και το
αποδέχθηκε το Υπουργείο Εθνικής Οικονοµίας και Οικονοµικών, ο
κ. Χριστοδουλάκης. Και κατά σύµπτωση σήµερα στο Υπουργείο
Εθνικής Οικονοµίας και Οικονοµικών µε το Γενικό Γραµµατέα κ.
Κουσουλάκο, συµφωνούνται και οι τελευταίες λεπτοµέρειες.
Εποµένως, το σύνολο των ζηµιών που υπέστησαν οι παραγωγοί,
ύψους πενήντα επτά δισεκατοµµυρίων (57.000.000.000) δραχµών
θα καταβληθεί εξ ολοκλήρου και στο υπόλοιπό του. Ειδικά για την
Ηµαθία, όπως και για την Πέλλα θα πρέπει να πω ότι πραγµατικά οι
ζηµιές των τελευταίων τριών ετών ήταν πολλές. Εξ ου και οι πολύ
µεγάλες αγωνίες και του κ. Γικόνογλου, ο οποίος µε πολύ µεγάλο
ενδιαφέρον και στο Υπουργείο συνεχώς παρακολουθεί αυτό το
θέµα.
Και το λέω αυτό, γιατί πρέπει να πω ότι ειδικά στο Νοµό Ηµαθίας
έχει καταβληθεί το 75% των αποζηµιώσεων. Και ειδικά στους
Νοµούς Ηµαθίας και Πέλλας, έχει καταβληθεί το 53% του συνόλου
των αποζηµιώσεων στη χώρα. Και το λέω αυτό, όχι για να δείξω
πού πήγαν τα λεφτά, αλλά γιατί εκεί πράγµατι συνέβησαν οι
µεγαλύτερες ζηµιές τα τελευταία χρόνια.
(Στο σηµείο αυτό κτυπάει το κουδούνι λήξεως του χρόνου οµιλίας
του κυρίου Υπουργού)
'Οσον αφορά το θέµα της ζηµιάς στον καρπό, αυτό πράγµατι είναι
ένα µεγάλο θέµα, γιατί δεν καλύπτεται από τον ΕΛΓΑ. Ο ΕΛΓΑ
καλύπτει την ηρτηµένη παραγωγή. Ψάχνουµε λοιπόν -και θα
συνεχίσω στη δευτερολογία µου- να βρούµε τα χρήµατα εκείνα. Και
ήδη από την ΠΣΕΑ γίνονται οι έλεγχοι, για να δούµε τα επιµέρους
θέµατα της ζηµιάς στην καρπόδεση, όπως λέει ο ΕΛΓΑ.
Ευχαριστώ.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): 'Ετοιµος ήµουν να
επιβάλω λογόπτωση, αλλά προλάβατε!
Ο κ. Γικόνογλου έχει το λόγο.
ΜΟΣΧΟΣ ΓΙΚΟΝΟΓΛΟΥ: Κύριε Πρόεδρε, δεν περίµενα
διαφορετική απάντηση από την Κυβέρνηση. Παρ' όλο που ο κύριος
Υπουργός Γεωργίας είναι εξαίρετος και κάνει τροµερές
προσπάθειες, είναι γνωστή η απάντηση που θα δώσει η
Κυβέρνηση.
Θα ήθελα να πω στον κύριο Υπουργό Γεωργίας ότι στο Νοµό
Ηµαθίας πάνω από 50% δεν έχουν πληρωθεί ακόµη. Πάνω από
50% των αγροτών δεν έχουν πάρει την αποζηµίωση. Και χρωστούν
τέσσερα, πέντε, έξι εκατοµµύρια στην Αγροτική Τράπεζα. Κάθε
µέρα η Αγροτική Τράπεζα βάζει τόκους, τόκους ποινής, τόκους
ανατοκισµού και λεηλατεί τους αγρότες. Και βογγάνε οι αγρότες. Και
δεν φέρουν την ευθύνη οι αγρότες, γιατί δεν τους πλήρωσε ο ΕΛΓΑ.
Και να ήταν µόνο αυτό; ∆ιάβασα σήµερα και για ρύθµιση
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αγροτικών χρεών. Ποιος δουλεύει ποιον; Ποια ρύθµιση αγροτικών
χρεών γίνεται, όταν δηλώνετε, όπως βλέπω εδώ, "σε καµία άλλη
περίπτωση πάντως δεν ακυρώνονται ρυθµίσεις που έχουν ήδη
πραγµατοποιηθεί"; ∆ηλαδή όσοι αγρότες ήσαν έντιµοι, έκαναν µία
ρύθµιση και πλήρωναν, πλήρωσαν. Και έχετε εσείς καρτέλες: Πήρε
δύο εκατοµµύρια, πλήρωσε τριάντα εννιά, χρωστάει σαράντα τρία!
Εάν είναι δυνατόν! Αυτά δεν ρυθµίζονται. Το 1% ρυθµίζεται, τους
λωποδύτες.
Εάν η πολιτική των κυβερνήσεων, όλων των κυβερνήσεων, είναι
αυτή, τότε διδάσκετε τους αγρότες να είναι κακοπληρωτές. Και είναι
λάθος αυτό που κάνετε.
Πράγµατι, ο ΕΛΓΑ δεν εµπίπτει στη νοµοθεσία του να πληρώσει
καρπόπτωση. Αλλά έχει την υπηρεσία που λέγεται ΠΣΕΑ και το
Υπουργείο Γεωργίας σε αυτές τις περιπτώσεις δίνει εντολή στο δικό
του µηχανισµό, να πάει να σταθεί δίπλα στον αγρότη. Τι φταίνε οι
φουκαράδες οι αγρότες, εάν είχαµε χιονοπτώσεις, αν είχαµε παγετό
και έχουµε καρπόπτωση; Ευθύνονται οι αγρότες γι' αυτά; Μη µου
πείτε.
Εγώ πιστεύω ότι εσείς µε την αγάπη που έχετε προς τον αγροτικό
κόσµο θα σταθείτε σε αυτό το πρόβληµα και ότι θα πάρετε µέτρα
για το καλό των αγροτών.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ο κύριος Υπουργός
έχει το λόγο.
ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΑΝΩΜΕΡΙΤΗΣ (Υπουργός Γεωργίας): Κύριε Πρόεδρε,
πράγµατι οι ζηµιές µπορεί να είναι είτε στην παραγωγή, όταν
υπάρχει πάνω ο καρπός, είτε όταν δηµιουργείται ο καρπός. Στο
πρώτο στάδιο, όταν υπάρχει ο καρπός, είναι λυµένο. Επεµβαίνει
αµέσως ο ΕΛΓΑ και αποζηµιώνει τους αγρότες. Στη δεύτερη
περίπτωση πράγµατι υπήρξε ζηµιά στο Νοµό Ηµαθίας, λόγω
κλιµατολογικών συνθηκών και όχι µόνο σε ένα φρούτο, αλλά σε όλα
τα φρούτα. Και στα κεράσια και στα αχλάδια και στα µήλα κλπ.,
υπήρχε πρόβληµα. Μετά την αναφορά που κάνατε τότε προφορικά
πριν από λίγες εβδοµάδες, κύριε Γικόνογλου, παρενέβη αµέσως η
ΠΣΕΑ. Αυτή τη στιγµή συνεργάζεται µε τη ∆ιεύθυνση Γεωργίας της
Ηµαθίας. 'Εχουµε καταλήξει περίπου στο ποσοστό της ζηµιάς 15% -
20% που συνέβη επί του δένδρου πριν δέσει ο καρπός. Τα σχετικά
στοιχεία θα τα έχω εντός των ηµερών και φυσικά θα κινηθούν
αµέσως οι διαδικασίες για την αποζηµίωσή τους.
Τέλος, το νούµερο για την Ηµαθία δεν αµφισβητείται. Είναι για την
ακρίβεια 74,2% επί του συνολικού ποσού των εντεκάµισι
δισεκατοµµυρίων (11.500.000.000) δραχµών που είναι οι ζηµιές.
Αυτά έχουν καταβληθεί µε χθεσινή ηµεροµηνία.
Μια και αναφερθήκατε στη ρύθµιση της ΑΤΕ, θα ήθελα να σας πω
ότι η Κυβέρνηση έδωσε κάποιες κατευθύνσεις. Το διοικητικό
συµβούλιο της ΑΤΕ οφείλει να υλοποιήσει αυτές τις κατευθύνσεις.
Τα σηµαντικότερα βήµατα έγιναν.
Πρέπει να σας πω ότι υπήρξε µία καθυστέρηση στην υλοποίηση
αυτών των θεµάτων, γιατί τελικά αντί για τους πενήντα χιλιάδες
αγρότες που είχαν τις µεγάλες ή µικρές ληξιπρόθεσµες οφειλές,
επειδή µειώσαµε εφάπαξ για όλους και για τα ληξιπρόθεσµα και για
τα άληκτα το επιτόκιο από 17% σε 12%, αναγκάστηκε η τράπεζα να
επανεξετάσει το σύνολο των περιπτώσεων των αγροτών, δηλαδή
να επανεξετάσει επτακόσιες δέκα χιλιάδες καρτέλες.
'Ετσι αυτήν τη στιγµή γίνεται µία τεράστια προσπάθεια, που νοµίζω
ότι στο τέλος και µε τη δική µας εποπτεία θα οδηγήσει το επιθυµητό
αποτέλεσµα.
ΜΟΣΧΟΣ ΓΙΚΟΝΟΓΛΟΥ: 'Αλλο εξέταση σε επτακόσιες χιλιάδες
καρτέλες και άλλο ρύθµιση χρεών σε επτακόσιες ογδόντα χιλιάδες
αγρότες.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Παρακαλώ, κύριε
συνάδελφε, δεν υπάρχει δυνατότητα συζήτησης εντός του πλαισίου
του Κανονισµού.
∆εύτερη είναι η µε αριθµό 1032/10.5.99 επίκαιρη ερώτηση του
Βουλευτή της Νέας ∆ηµοκρατίας κ. Προκόπη Παυλόπουλου προς
την Υπουργό Εσωτερικών ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης,
σχετικά µε τις προαγωγές των διευθυντών στο δηµόσιο τοµέα κλπ.
Η επίκαιρη ερώτηση του κ. Παυλόπουλου σε περίληψη έχει ως

εξής:
"Ι. Σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου δεύτερου παράγραφος 3
(µεταβατικές διατάξεις) του Κώδικα ∆ηµοσίων Υπαλλήλων
(ν.2683/1999) οι προαγωγές των υπαλλήλων στο βαθµό του
διευθυντή, κατά την πρώτη εφαρµογή του νέου νόµου, θα γίνουν
µέσα σε τρεις (3) µήνες από τη έναρξη ισχύος του νέου κώδικα.
∆ηλαδή οι προαγωγές αυτές πρέπει να έχουν γίνει ως την 10η
Ιουλίου 1999.
Α. Παρά το γεγονός ότι έχουµε ουσιαστικά µπει στην προεκλογική
περίοδο των ευρωεκλογών της 13 Ιουνίου, πληροφορούµαι ότι
προωθούνται από τις διοικήσεις διαφόρων Υπουργείων (π.χ.
Υπουργείο Ανάπτυξης, Τοµέας Εµπορίου) οι διαδικασίες
διεξαγωγής από τα Υπηρεσιακά Συµβούλια των προαγωγών για το
σύνολο των θέσεων διευθυντών.
Β. Φαίνεται δε, ότι σκοπείται η συνέχιση των διαδικασιών αυτών και
µετά την τυπική έναρξη της προεκλογικής περιόδου, όπως
προκύπτει από το χρονοδιάγραµµα που έχουν θέσει οι υπηρεσίες
που προωθούν τις ως άνω προαγωγές.
ΙΙ. Α. 'Οπως είναι ευνόητο οι µεθοδεύσεις αυτές, ήτοι η διενέργεια
πράξεων προαγωγών κατά τη διάρκεια της προεκλογικής αυτής
περιόδου, δεν συµβάλλουν στην εξασφάλιση συνθηκών και
προϋποθέσεων αντικειµενικής κρίσης των υποψηφίων. Αντιθέτως,
µάλιστα, δηµιουργούνται βάσιµες υποψίες πως οι κρίσεις αυτές
είναι δυνατόν να υπηρετήσουν µικροπολιτικούς ή και
µικροκοµµατικούς σκοπούς.
Β. Πέραν τούτου είναι δεδοµένο ότι υπάρχει αρκετός χρόνος για την
ολοκλήρωση των διαδικασιών προαγωγής µετά τη διενέργεια των
ευρωεκλογών, αφού, όπως τονίστηκε ήδη, η προθεσµία που τάσσει
ο Υπαλληλικός Κώδικας λήγει στις 10 Ιουλίου 1999.
Με βάση τα ανωτέρω ερωτάται η Υπουργός Εσωτερικών-∆ηµόσιας
∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης: Γνωρίζει την κατάσταση αυτή και
ποιες ενέργειες έχει κάνει ως τώρα ή σκοπεύει να κάνει αµέσως για
την αποτροπή της διενέργειας προεκλογικών προαγωγών σε τόσο
κρίσιµες θέσεις της υπαλληλικής ιεραρχίας;".
Ο Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και
Αποκέντρωσης κ. Λεωνίδας Τζανής έχει το λόγο.
ΛΕΩΝΙ∆ΑΣ ΤΖΑΝΗΣ (Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας
∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης): Κύριε Πρόεδρε, µετά από
πενήντα δύο χρόνια η ∆ηµόσια ∆ιοίκηση έχει νέο
∆ηµοσιοϋπαλληλικό Κώδικα. Αυτό αποτελεί µία κατάκτηση
οµολογηµένη από όλους. Πρέπει να πει κανείς ότι θετική ήταν και η
στάση της Νέας ∆ηµοκρατίας κατά τη συζήτηση του
∆ηµοσιοϋπαλληλικού Κώδικα, όπου οµολογήθηκε τουλάχιστον ότι
αποτελεί ένα βήµα θεσµικού εκσυγχρονισµού στο χώρο της
∆ηµόσιας ∆ιοίκησης.
Από τις διατάξεις του άρθρου 28 παράγραφος 1 και 6 του ν.2190/94
προβλέπεται ότι για το διάστηµα από την προκήρυξη των
βουλευτικών εκλογών έως την ορκωµοσία της κυβέρνησης, που
προκύπτει κατά το άρθρο 37 του Συντάγµατος, απαγορεύονται οι
διορισµοί, οι προσλήψεις καθώς και οποιαδήποτε µεταβολή της
υπηρεσιακής κατάστασης των δηµοσίων υπαλλήλων.
Αντίστοιχη απαγόρευση υπάρχει -και είναι θεσµοθετηµένη από το
άρθρο 28 παράγραφος 5 του ίδιου νόµου -και για το προσωπικό
των ΟΤΑ κατά τη διενέργεια των δηµοτικών, κοινοτικών εκλογών,
για την ανάδειξη των οργάνων διοίκησης των ΟΤΑ Α' και Β' βαθµού.
Για την περίοδο όµως που προηγείται της διεξαγωγής εκλογών για
την ανάδειξη αντιπροσώπων στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο δεν
υπάρχει καµία συναφής διάταξη και κατά συνέπεια πράξεις που
αναφέρονται σε υπηρεσιακές µεταβολές κατ'αυτήν την περίοδο,
όπως αποσπάσεις, µετακινήσεις, προαγωγές κλπ., δεν εµπίπτουν
στις ανωτέρω απαγορευτικές διατάξεις. Αυτά σε ό,τι αφορά το
ισχύον νοµικό πλαίσιο.
Η  δεύτερη  παρατήρησή  µου  είναι  ότι  οι  υπηρεσιακές
µεταβολές  που  προβλέπονται  από  τις  µεταβατικές  διατάξεις  του
Υπαλληλικού  Κώδικα  έχουν  ένα  ορισµένο,  συγκεκριµένο  και
πολύ  µικρό  χρονικό  πλαίσιο  µέσα  στο  οποίο  πρέπει  να
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περατωθούν. Για τη διευκόλυνση του Σώµατος αλλά και του
ερωτώντος συναδέλφου, του κ. Παυλόπουλου, καταθέτω την από
9-3-99 εγκύκλιο του Υπουργείου Εσωτερικών -∆ηµόσιας ∆ιοίκησης
και Αποκέντρωσης, σχετικά µε το χρονοδιάγραµµα εφαρµογής του
νέου ∆ηµοσιοϋπαλληλικού Κώδικα και παρακαλώ να ληφθεί
υπόψη, ώστε να εκτιµηθεί πραγµατικά ο ασφυκτικός χρόνος µέσα
στον οποίον πρέπει να ολοκληρωθούν οι σχετικές διαδικασίες, µιας
και όπως είναι γνωστό ο κώδικας άρχισε να ισχύει από τις 10-4-99.
(Στο σηµείο αυτό ο Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης
και Αποκέντρωσης κ. Λ. Τζανής καταθέτει για τα Πρακτικά την
προαναφερθείσα εγκύκλιο, η οποία βρίσκεται στο αρχείο του
Τµήµατος Γραµµατείας της ∆ιεύθυνσης Στενογραφίας και
Πρακτικών της Βουλής)
Η τρίτη παρατήρησή µου, η οποία συνδέεται και µε το πρώτο
σκέλος της απάντησης, είναι ότι όπως και κατά το παρελθόν είχε
διευκρινιστεί από το Υπουργείο Εσωτερικών, και όπως
προανέφερα, δεν τίθεται θέµα απαγόρευσης της λειτουργίας της
διοίκησης, θα έλεγα αναστολής της λειτουργίας της διοίκησης κατά
την προεκλογική περίοδο των ευρωπαϊκών εκλογών.
Καταθέτω µάλιστα και σχετική εγκύκλιο του τότε Γενικού Γραµµατέα
του Υπουργείου Εσωτερικών κατά τις ευρωεκλογές του 1994, που
αναφέρεται ακριβώς στο ίδιο θέµα, χωρίς βεβαίως να προηγηθεί
ερώτηση και όπου διευκρινίζεται ότι κατά την περίοδο που
προηγείται των εκλογών για την ανάδειξη αντιπροσώπων στο
Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο ουδεµία συναφής προς τα ανωτέρω
απαγόρευση υπάρχει.
(Στο σηµείο αυτό ο Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης
και Αποκέντρωσης κ. Λ. Τζανής καταθέτει για τα Πρακτικά την
προαναφερθείσα εγκύκλιο, η οποία βρίσκεται στο αρχείο του
Τµήµατος Γραµµατείας της ∆ιεύθυνσης Στενογραφίας και
Πρακτικών της Βουλής)
Τελειώνοντας θα έλεγα ότι είναι υπερβολική και άδικη η έκφραση
που χρησιµοποιείται, δηλαδή ο όρος "µεθοδεύσεις". Ούτε επίσης
ανταποκρίνεται στην πραγµατικότητα ο ισχυρισµός του συναδέλφου
ότι υπάρχει άφθονος χρόνος. Η 10η Ιουλίου 1999 είναι ο
καταληκτικός χρόνος µέσα στον οποίο πρέπει να έχουν
ολοκληρωθεί οι διαδικασίες. 'Οπως αντιλαµβάνεστε, οι είκοσι ή
είκοσι πέντε µέρες µόλις µετά την περίοδο των ευρωεκλογών, δεν
µπορεί κανείς να πει ότι είναι πολύ µεγάλος ο χρόνος που έχει στη
διάθεσή του. Aυτά σε ό,τι αφορά την ουσία της ερώτησης του
κυρίου συναδέλφου.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ο κ. Παυλόπουλος
έχει το λόγο.
ΠΡΟΚΟΠΗΣ ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Ευχαριστώ, κύριε Πρόεδρε.
Θα διευκρινίσω ευθύς εξαρχής ότι µάλλον κάποιο λάθος έγινε
σχετικά µε τα εύσηµα που ίσως νοµίστηκε ότι απένειµε η Νέα
∆ηµοκρατία στον Υπαλληλικό Κώδικα. Σε άλλα νοµοσχέδια που
είναι σήµερα νόµοι του κράτους, από πλευράς Υπουργείου
Εσωτερικών, ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης είχαµε
συµφωνήσει. Ειδικά όµως για τον Υπαλληλικό Κώδικα θα
επαναλάβω ότι τον θεωρούµε ως απλή ανακύκλωση υφιστάµενων
διατάξεων που είναι ιδιαιτέρως προβληµατικές. Εποµένως εµείς
ουδέποτε επικροτήσαµε τον Υπαλληλικό Κώδικα, ούτε θεωρήσαµε
ότι αποτελεί θεσµική τοµή.
Επί της ουσίας όµως της επίκαιρης ερώτησης θέλω να πω τα εξής.
Κύριε Υπουργέ, κανείς δεν είπε ότι υπάρχει συγκεκριµένη διάταξη η
οποία να απαγορεύει κάτι τέτοιο. Θα ξέρετε όµως ότι στο χώρο της
πολιτικής, πολύ περισσότερο από άλλους χώρους, ισχύει ότι "η
γυναίκα του Καίσαρος δεν αρκεί µόνο να είναι, πρέπει και να
φαίνεται τίµια".
Σε µια προεκλογική περίοδο, που εν τοις πράγµασι έχει το σπέρµα
της πολιτικής αντιπαράθεσης, που ξέρουµε ότι οδηγεί -όπως είναι
γνωστό- σε πολιτικές αντιπαραθέσεις που δεν διαφέρουν απο τις
εθνικές εκλογές, τι θα σας κόστιζε να περιµένετε λίγο; 'Εχετε και
µετά τις ευρωεκλογές έναν ολόκληρο µήνα για να κάνετε αυτές τις
ενέργειες. Θέλετε να σας πω και κάτι άλλο; Ας προετοιµάσουν τους
φακέλους στο Υπουργείο και από εκεί και πέρα έχουν ένα µήνα για
να κάνουν αυτές τις διαδικασίες. Εκεί όµως που θα διαφωνήσω και
θα σας παρακαλέσω να ρωτήσετε τις υπηρεσίες σας...

ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Αρχίζουν τα µπάνια
του λαού.
ΠΡΟΚΟΠΗΣ ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Κύριε Πρόεδρε, το θέµα είναι ότι αν
η συνέχεια της δηµόσιας υπηρεσίας ισχύει, όπως την είπε σωστά ο
κύριος Υπουργός, και την ώρα που κάνει ο λαός τα µπάνια του.
Θα ήθελα όµως να πω στον κύριο Υπουργό, και µπορεί να ρωτήσει
τις υπηρεσίες του, ότι οι προθεσµίες που τάσσονται από τους
νόµους συµπεριλαµβανοµένου και του Υπαλληλικού Κώδικα στη
διοίκηση, αντιθέτως µε τις προθεσµίες που τάσσονται προς τους
διοικουµένους, είναι ενδεικτικές. Θέλω δηλαδή µε αυτό να πω ότι η
υπέρβαση της προθεσµίας δεν δηµιουργεί ακυρότητες ούτε
παραλείψεις οφειλόµενης νόµιµης ενέργειας. Εάν ρωτήσετε τις
υπηρεσίες σας, θα σας πούν ότι η προθεσµία την οποία τάσσει το
δεύτερο άρθρο του Υπαλληλικού Κώδικα είναι προθεσµία
ενδεικτική, µε την έννοια ότι η υπέρβασή της είναι επιτρεπτή υπό
τον όρο ότι δεν παρέρχεται εύλογος χρόνος, όπως λέει η νοµολογία
του Συµβουλίου της Επικρατείας. Μόνο µετά την παρέλευση του
ευλόγου χρόνου στοιχειοθετείται παράλειψη οφειλόµενης νόµιµης
ενέργειας.
Κατόπιν τούτου έχετε αρκετό χρόνο και νοµίζω στοιχειώδης
ευαισθησία θα επέβαλε να σταµατήσουν αυτού του είδους οι
διαδικασίες.
Και µία τελευταία λέξη. Είναι ευκαιρία, κύριε Υπουργέ, εν όψει του
θορύβου που έχει δηµιουργηθεί και που συντηρείται σήµερα και
από τις εφηµερίδες -κατά τη γνώµη µου απόλυτα ορθά -ως
αρµόδιος Υφυπουργός και εκπροσωπών την Υπουργό Εσωτερικών
∆ηµόσιας ∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης, να διευκρινίσετε και ποιες
είναι οι προθέσεις του Υπουργείου Εσωτερικών- ∆ηµόσιας
∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης σχετικά µε το νόµο για τις
προσλήψεις, το ν. 2190/94.
Ευχαριστώ πολύ, κύριε Πρόεδρε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ο κύριος
Υφυπουργός έχει το λόγο.
ΛΕΩΝΙ∆ΑΣ ΤΖΑΝΗΣ (Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας
∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης): Μια αναγκαία παρατήρηση, κύριε
Πρόεδρε. Εάν έως τις 10 Ιουλίου 1999 δεν εξελιχθούν οι διαδικασίες
που προβλέπει ο ∆ηµοσιοϋπαλληλικός Κώδικας για τις προαγωγές,
ισχύουν τότε αυτοµάτως οι πίνακες των προακτέων. Και δεν
µπορούν να καλυφθούν οι θέσεις των διευθυντών και των γενικών
διευθυντών µέσα από τη διαδικασία που καθιερώνει ο
∆ηµοσιοϋπαλληλικός Κώδικας. Αυτή είναι η πρώτη παρατήρηση,
κύριε Παυλόπουλε, και παρακαλώ να την έχετε υπόψη σας και να
ελέγξετε του λόγου µου το αληθές.
Με χαρά, κύριε Παυλόπουλε, και µε αγανάκτηση ταυτόχρονα -θα
έλεγα- για τα όσα γράφονται και λέγονται και για τα όσα λέγονται
πολλές φορές από αναρµόδιους, οι οποίοι θέλουν να κάνουν
παιχνίδι γύρω από το ν.2190/94 και τις προθέσεις της Κυβέρνησης.
ΠΡΟΚΟΠΗΣ ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Γενικώς από Υπουργούς.
ΛΕΩΝΙ∆ΑΣ ΤΖΑΝΗΣ (Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας
∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης): Γενικώς από αναρµοδίους οι
οποίοι προσπαθούν να αντλήσουν πολιτική δύναµη από ένα θεσµό
που το ΠΑΣΟΚ καλώς καθιέρωσε στα πέντε χρόνια που
προηγήθηκαν και που έχει καταξιωθεί στη συνείδηση του λαού, που
χρόνια τώρα ζητάει ισονοµία και ισοπολιτεία και τουλάχιστον κατά
ένα µέρος ο νόµος αυτός του το δίνει. Αυτά για να τεθεί τελεία και
παύλα.
Η Κυβέρνηση δεν έχει καµία απολύτως πρόθεση αποδυναµωτικής
τροποποίησης του ν.2190/94. Το πρώτο σκέλος είναι αυτό.
Επίσης, µε παρρησία και µε ειλικρίνεια το λέµε και το
επαναλαµβάνουµε ότι υπάρχουν λειτουργικά προβλήµατα στο
ΑΣΕΠ. Είναι προβλήµατα χρόνου, προβλήµατα υπερφόρτωσης του
έργου του.
ΠΡΟΚΟΠΗΣ ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Ενισχύστε το.
ΛΕΩΝΙ∆ΑΣ ΤΖΑΝΗΣ (Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας
∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης): Αυτά τα προβλήµατα θα τα
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αντιµετωπίσουµε προς την κατεύθυνση ενίσχυσης του ρόλου του
ΑΣΕΠ.
ΠΡΟΚΟΠΗΣ ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Σωστό. Κι εµείς µαζί σας.
ΛΕΩΝΙ∆ΑΣ ΤΖΑΝΗΣ (Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας
∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης): Επιτέλους, να το ξεκαθαρίσουµε
αυτό το πράγµα, να σταµατήσει αυτή η παραφιλολογία που
τροφοδοτεί οκτάστηλα -και καθηµερινά µάλιστα- µόνο και µόνο για
να γίνεται κατανάλωση εφηµερίδων. ∆εν υπάρχει τέτοια πρόθεση
από την Κυβέρνηση.
ΠΡΟΚΟΠΗΣ ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΣ: Οι Υπουργοί δηλώνουν ότι θα
καταργηθεί. Οι εφηµερίδες το λένε;
ΛΕΩΝΙ∆ΑΣ ΤΖΑΝΗΣ (Υφυπουργός Εσωτερικών, ∆ηµόσιας
∆ιοίκησης και Αποκέντρωσης): Το είπαµε και το ξεκαθαρίζουµε.
Το αρµόδιο Υπουργείο Εσωτερικών, η θέση της κ. Παπανδρέου, η
θέση της Κυβέρνησης είναι αυτή που σας λέω. ∆εν τίθεται θέµα
αποδυναµωτικής τροποποίησης του ν.2190/94. Είναι ένας θεσµός
που εµείς τον καθιερώσαµε, εµείς τον εµπεδώσαµε, εµείς θα τον
διαφυλάξουµε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Η τρίτη µε αριθµό
1049/12.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή του Κοµµουνιστικού
Κόµµατος Ελλάδος κ. Ευστρατίου Κόρακα προς τον Υπουργό
∆ικαιοσύνης, σχετικά µε τις προθέσεις του Υπουργείου να
σταµατήσουν οι δικαστικές διώξεις κατά των κατοίκων της
Ολυµπιάδας Χαλκιδικής, από τις κινητοποιήσεις κατά της
εγκατάστασης της πολυεθνικής TVX GOLD στην περιοχή τους,
διαγράφεται κατόπιν συνεννοήσεως του Υπουργού και του
ερωτώντος συναδέλφου.
Η πέµπτη µε αριθµό 1047/12.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του ∆ηµοκρατικού Κοινωνικού Κινήµατος κ. Ιωάννη Αράπη προς
τον Υπουργό Οικονοµικών, σχετικά µε τις προθέσεις του
Υπουργείου για την ίδρυση και λειτουργία δεύτερης ∆ηµόσιας
Οικονοµικής Υπηρεσίας (∆.Ο.Υ.) στη Χαλκίδα, διαγράφεται λόγω
κωλύµατος του κυρίου Υπουργού.
Επίκαιρες ερωτήσεις δευτέρου κύκλου:
Η πρώτη µε αριθµό 1037/11.5.99 επίκαιρη ερώτηση του Βουλευτή
του Πανελλήνιου Σοσιαλιστικού Κινήµατος κ.Ιωάννη Καψή προς
τους Υπουργούς Εξωτερικών, Εθνικής 'Αµυνας, σχετικά µε τις
δηλώσεις του Γενικού Γραµµατέα του ΝΑΤΟ ότι προηγείται η
προάσπιση των ανθρωπίνων δικαιωµάτων από την εδαφική
ακεραιότητα των κρατών-µελών κλπ., διαγράφεται λόγω κωλύµατος
του ερωτώντος κυρίου συναδέλφου.
∆εύτερη είναι η µε αριθµό 1048/12.5.99 επίκαιρη ερώτηση του
Βουλευτή της Νέας ∆ηµοκρατίας κ.Αδάµ Ρεγκούζα προς τον
Υπουργό Ανάπτυξης, σχετικά µε τη λειτουργία του εργοστασίου
παραγωγής αµιαντοτσιµέντου "ΕΛΛΕΝΙΤ".
Η επίκαιρη ερώτηση σε περίληψη έχει ως εξής:
"Από 26 Απριλίου 1999 οι εργαζόµενοι στο εργοστάσιο "ΕΛΛΕΝΙΤ",
που εδρεύει στη Γέφυρα Θεσσαλονίκης, βρίσκονται σε
κινητοποιήσεις και ειδικότερα σε επίσχεση εργασίας µέχρι την
πληρωµή των δεδουλευµένων αποδοχών τους.
Στις 11.5.99 η ∆ΕΗ διέκοψε την παροχή ηλεκτρικού ρεύµατος λόγω
οφειλής.
Η εταιρεία µεθοδευµένα απαξιώνεται από τους αφανείς µεν,
πραγµατικούς δε, µετόχους κυρίους Τσακίρη Απόστολο και Λαλιώτη
Βασίλειο, που αντιπροσωπεύονται από υποπτη εταιρεία
περιορισµένης ευθύνης κυπριακών συµφερόντων.
Επειδή η κατάσταση είναι σοβαρή για το δηµόσιο συµφέρον.
Επειδή εργαζόµενοι έχουν τρεις µήνες να πληρωθούν.
Επειδή οι εναποµείναντες εργαζόµενοι στην "ΕΛΛΕΝΙΤ"
κινδυνεύουν να µείνουν άνεργοι.
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός, στον οποίον απευθύνεται:
1) Πώς σκέφτεται η Κυβέρνηση να σταµατήσει την εξυφαινόµενη
αυτή απάτη εις βάρος των Ελλήνων πολιτών;
2) Πώς θα αντιµετωπισθούν οι εναποµείναντες εργαζόµενοι, ώστε
να µην περάσουν στους πίνακες καταγεγραµµένης ανεργίας;".
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ.'Αννα ∆ιαµαντοπούλου έχει το λόγο.
ΑΝΝΑ ∆ΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Ανάπτυξης): Κύριε

Πρόεδρε, είναι γνωστό και έχει γίνει ξανά συζήτηση στη Βουλή ότι
σε όλες τις επιχειρήσεις στο χώρο του αµιάντου υπάρχουν πολύ
σοβαρά προβλήµατα. Ο αµίαντος είναι ένα υλικό, που για τη χρήση
του οποίου υπάρχουν, απαγορεύσεις, και οι αγορές, που το
χρησιµοποιούσαν, βρίσκονται σε ύφεση λόγω της γενικής κρίσης
στην 'Απω Ανατολή.
Επειδή το σύνολο του κλάδου είχε πολλά προβλήµατα, η
Κυβέρνηση το αντιµετώπισε, όπως γνωρίζει και ο κύριος
συνάδελφος, το Γενάρη φέτος και έφερε µία τροπολογία, µε την
οποία προσπάθησε να το αντιµετωπίσει από την πλευρά των
εργαζοµένων µε µία ειδική νοµοθετική ρύθµιση. Εδωσε τη
δυνατότητα πρόωρης συνταξιοδιότησης στους εργαζόµενους σε
αυτόν τον κλάδο, µε ηλικία πενήντα ετών και µε 4.500 ένσηµα, σε
απόλυτη εξαίρεση µε ότι γίνεται σήµερα και µε τεκµηρίωση της
ιδιαιτερότητας του προϊόντος.
Πρέπει να πούµε ότι για την "ΕΛΛΕΝΙΤ" αυτό σήµαινε οικειοθελή
έξοδο για σαράντα οκτώ από τους εκατόν εννιά εργαζόµενους, και
για την εταιρεία δυνατότητα να κάνει ένα πρόγραµµα
ανασυγκρότησης αλλά και να προσπαθήσει µε εµφανώς λιγότερο
δυναµικό να εξυγιανθεί.
Αντ'αυτού, όπως γράφει ο κύριος συνάδελφος, στην εταιρεία
γίνονται διάφορες -θα έλεγα- ποινικές πράξεις. Πρέπει να σας πω
ότι το Υπουργείο έχει την ευθύνη της παρακολούθησης των
ανωνύµων εταιρειών µε βάση νόµο που ισχύει από το 1920, αλλά
ως προς τις πράξεις που εσείς αναφέρετε, η δυνατότητα
παρέµβασης του Υπουργείου δεν υπάρχει και οι πράξεις αυτές, που
περιγράφετε, θεωρούνται πράξεις αξιόποινες. Είναι αρµοδιότητα
του εισαγγελέα πληµµελειοδικών, στον οποίον ήδη έχω διαβιβάσει
την ερώτησή σας για να παρέµβει, για να ελέγξει και να κάνει αυτά
που χρειάζονται.
'Οπως καταλαβαίνετε, σε µία ιδιωτική εταιρεία ως Υπουργείο δεν
µπορούµε να κάνουµε τίποτε περισσότερο.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ο κ.Ρεγκούζας έχει το
λόγο.
Α∆ΑΜ ΡΕΓΚΟΥΖΑΣ: Ασφαλώς, είναι κατανοητό ότι βρισκόµαστε
σε µία εξυφαινόµενη απάτη εις βάρος του ελληνικού λαού, των
συµφερόντων του ελληνικού λαού και µάλιστα από κάποιους
ανθρώπους που έχουν τη νοµιµοφάνεια, αλλά αφανώς επιδίδονται
σε αυτές τις παράνοµες πράξεις και µάλιστα κατ'εξακολούθηση.
Και εξηγούµαι: Οι συγκεκριµένοι κύριοι είναι ιδιοκτήτες, είναι µέτοχοι
τριών εταιρειών µαζί µε την "ΕΛΛΕΝΙΤ", τη "ΓΕ∆Υ", τα Πλαστικά
ΕΛΛΕΝΙΤ, όπως λέγεται στη Χαλκίδα, και τη "ΒΕΠΛΑΣΤ" -δεν
θυµάµαι το όνοµά της ακριβώς- µε τις οποίες έχουν φορτώσει τον
ελληνικό λαό µε 4,5 δισεκατοµµύρια δραχµές.
Υπάρχει προηγούµενο µε τους συγκεκριµένους κυρίους.
Εµφανίζονται, λοιπόν, µε µετόχους αµφιβόλου υποστάσεως.
Πουλάνε από την "ΕΛΛΕΝΙΤ". Η "ΕΛΛΕΝΙΤ", όσο λειτουργούσε,
προµηθευόταν πρώτες ύλες από τις εταιρείες τις δικές τους, τις
άλλες, που αγόραζαν µε χίλιες (1000) δραχµές και πουλούσαν προς
την "ΕΛΛΕΝΙΤ" χίλιες πεντακόσιες (1.500) δραχµές.
Από την άλλη πλευρά οι πωλήσεις της "ΕΛΛΕΝΙΤ" γίνονταν πάντοτε
µέσω των δύο άλλων εταιρειών µε εκπτώσεις της τάξης του 60%,
κάτω του κόστους δηλαδή. Μαθηµατικά η εταιρεία "ΕΛΛΕΝΙΤ"
οδηγείτο στην απαξίωση.
Φθάσαµε,  λοιπόν,  η  εταιρεία  των  δύο  αυτών  κυρίων  να
χρωστά  σήµερα  στην  "ΕΛΛΕΝΙΤ"  πεντακόσια  εκατοµµύρια
(500.000.000)  δραχµές,  να  µην  µπορούν  να  πληρωθούν  οι
εργαζόµενοι,  που  οι  οφειλές  τους  ανέρχονταν  περίπου  στα
σαράντα  εκατοµµύρια  (40.000.000)  δραχµές,  οι  εργαζόµενοι  να
αναγκάζονται  να  κάνουν  την  επίσχεση  εργασίας  και  η  ∆ΕΗ  να
κόβει  το  ρεύµα.  Οι  ρυθµίσεις  που  έκανε  η  Κυβέρνηση  τον
Ιανουάριο  -και  πολύ  σωστά-  ουσιαστικά  έπρεπε  να  δώσουν
ώθηση,  να  διευκολύνουν  τους  µετόχους,  εάν  πραγµατικά
πίστευαν  στην  εξυγίανση,  µε  αποτέλεσµα  τώρα  να  βρισκόµαστε
στο  φαινόµενο  οι  εργαζόµενοι  να  µην  έχουν  πληρωθεί  τρεις
µήνες  και  οι  υπόλοιποι  πενήντα  πέντε  εργαζόµενοι,  που  δεν
έχουν  τις  προϋποθέσεις  για  πρόωρη  συνταξιοδότηση,  είτε  για
το  λόγο  ότι  δεν  έχουν  συµπληρώσει  τα  ένσηµα,  είτε  δεν  έχουν
συµπληρώσει  το  όριο  ηλικίας,  να  βρίσκονται  σε  µία
απελπιστική  κατάσταση  και  να  είναι  έτοιµοι  να  περάσουν  στην
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ανεργία.
Βεβαίως µε ικανοποιεί το γεγονός ότι διαβιβάσατε την επίκαιρη
ερώτηση στον εισαγγελέα, για να παρέµβει. Θα απευθυνθώ και στο
Υπουργείο Οικονοµικών, το οποίο απουσιάζει αυτήν τη στιγµή, στο
να εγγραφεί εγκαίρως για την εταιρεία που πάει για το σφυρί. Και
πολύ φοβάµαι ότι η ίδια η εταιρεία θα ξαναέλθει στα ίδια χέρια
αυτών των κυρίων, πάλι µέσω µετόχων ουσιαστικά "µαϊµού", όπως
λέµε, στην πράξη.
Φαίνεται, λοιπόν, από τα πράγµατα ότι εδώ υπάρχει µία
κατ'εξακολούθηση απάτη εις βάρος του ελληνικού λαού και βεβαίως
των συµφερόντων των εργαζοµένων µε κίνδυνο να µείνουν και
άνεργοι και απλήρωτοι.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Η κυρία Υφυπουργός
έχει το λόγο.
ΑΝΝΑ ∆ΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Ανάπτυξης): Κύριε
Πρόεδρε, δεν µπορώ να κάνω τίποτε άλλο, πέρα από το ότι είναι
θέµα που χρήζει εισαγγελέως. Η Κυβέρνηση, το Υπουργείο δεν έχει
καµία αρµοδιότητα και ούτε λόγο. Μπορώ να δεχθώ απολύτως αυτά
που λέτε. ∆εν έχω άλλη καταγγελία ούτε από πλευράς των
εργαζοµένων ούτε από πλευράς του συνολικού κυκλώµατος του
αµιάντου.
Φαντάζοµαι ότι αυτά που λέτε τα έχετε ελέγξει. Αλλά είναι θέµα
εισαγγελέως και δικαιοσύνης. Πιστεύω µε τον καλύτερο τρόπο να
λειτουργήσει η δικαιοσύνη σε αυτήν τη φάση.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Τρίτη επίκαιρη
ερώτηση είναι η µε αριθµό 1050/12-5-99 του Βουλευτή του
Κοµµουνιστικού Κόµµατος Ελλάδος κ. ∆ηµητρίου Κωστόπουλου
προς τον Υπουργό Ανάπτυξης, σχετικά µε την επανεξέταση της
απόφασης της ∆ιοίκησης "ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΠΕΤΡΕΛΑΙΑ Α.Ε" να
διακόψει τη λειτουργία τεσσάρων χηµικών µονάδων παραγωγής.
Η επίκαιρη ερώτηση του κ. Κωστόπουλου σε περίληψη έχει ως
εξής:
"H απόφαση της διοίκησης της "ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΠΕΤΡΕΛΑΙΑ Α.Ε" να
διακόψει τη λειτουργία τεσσάρων χηµικών µονάδων παραγωγής
έχει προκαλέσει την αντίδραση των εργαζοµένων της εταιρείας.
Η απόφαση αυτή χαρακτηρίζεται ατεκµηρίωτη, ετσιθελική και
αυταρχική και θα έχει σαν συνέπεια την απώλεια 250 θέσεων
εργασίας της Θεσσαλονίκης, που έτσι και αλλιώς έχει µετατραπεί σε
πρωτεύουσα της ανεργίας. Ταυτόχρονα θα σηµάνει και µία
επιπλέον συναλλαγµατική αιµορραγία για τη χώρα, αφού τα
προϊόντα που παράγονται από τις 4 αυτές µονάδες θα εισάγονται
πλέον από το εξωτερικό, ενώ θα δηµιουργηθούν αλυσιδωτές
αρνητικές επιπτώσεις και στη λειτουργία ολόκληρου του
βιοµηχανικού συγκροτήµατος.
Να σηµειωθεί ότι την ίδια στιγµή η διοίκηση της ΕΛ.ΠΕ. Α.Ε
προχωρά στην εξαγορά του πλειοψηφικού πακέτου διυλιστηρίων
των Σκοπίων έναντι τεράστιου τιµήµατος, δηµιουργώντας πολλά
ερωτηµατικά για τις σκοπιµότητες µίας τέτοιας αγοράς.
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός, είναι στην πρόθεση της Κυβέρνησης
να επανεξετάσει το ζήτηµα και να παρέµβει, ώστε η διοίκηση της
εταιρείας να αναθεωρήσει την απόφαση για το κλείσιµο των
τεσσάρων αυτών χηµικών µονάδων παραγωγής;".
Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. ∆ιαµαντοπούλου έχει το λόγο.
ΑΝΝΑ ∆ΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Ανάπτυξης): Κύριε
Πρόεδρε, οι τέσσερις µονάδες στις οποίες αναφέρεται ο κύριος
συνάδελφος, είναι µονάδες οι οποίες κατασκευάστηκαν στα
"ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΠΕΤΡΕΛΑΙΑ Α.Ε" το 1966 και είναι αρκετά
παρωχηµένης τεχνολογίας σε σχέση µε τα διεθνή δεδοµένα. 'Εχουν
αρνητικά αποτελέσµατα από το 1986 µέχρι σήµερα και µε δεδοµένο
τις µη ευνοϊκές διεθνείς εξελίξεις η εταιρεία θα πρέπει να πάρει
κάποια µέτρα.
∆εν έχει παρθεί ακόµη κάποια απόφαση, δεν είναι τελεσίδικη η
απόφαση το αν θα κλείσει η λεγόµενη τριπλέτα, οι τρείς δηλαδή
µονάδες πλην αυτής της καυστικής σόδας. Αλλά πρέπει να σας πω
ότι τελική απόφαση που θα ληφθεί για το κλείσιµο ή µη, πρώτον θα

λάβει υπόψη της τις θέσεις εργασίας. Ο στόχος είναι -και σε κάθε
περίπτωση θα εκπληρωθεί- να µη χαθεί ούτε µια θέση εργασίας. Ο
σχεδιασµός είναι ότι από τα εκατόν δώδεκα άτοµα που
απασχολούνται σ'αυτές τις µονάδες τα τριάντα πέντε θα συνεχίσουν
να εργάζονται στη µονάδα της καυστικής σόδας, δεκαπέντε
πρόκειται να συνταξιοδοτηθούν και οι υπόλοιποι θα απασχοληθούν
όλοι στις λοιπές δραστηριότητες των "ΕΛΛΗΝΙΚΩΝ ΠΕΤΡΕΛΑΙΩΝ".
Το πρώτο, λοιπόν, κριτήριο για το αν θα κλείσουν ή όχι, είναι αυτό.
Το δεύτερον, είναι η κερδοφορία του συγκροτήµατος. Νοµίζω ότι
κατανοείτε και εσείς ότι για να διασφαλίζεται το σύνολο των θέσεων
εργασίας και να µπορεί η εταιρεία να παίζει το ρόλο που πρέπει
στην ελληνική και στη διεθνή αγορά, θα πρέπει να είναι µια ισχυρή
οικονοµική µονάδα. Σηµασία, λοιπόν, έχει να λάβουµε υπόψη µας
τη συνολική κερδοφορία του συγκροτήµατος.
Το τρίτο που θα λάβουµε υπόψη µας είναι οι περιβαλλοντικές
συνθήκες και οι περιβαλλοντικοί όροι που πρέπει να πληρούνται για
τη λειτουργία όλων των παραπάνω µονάδων. Θέλω δε να σας πω
επιπλέον ότι η εταιρεία προτίθεται και έχει σχεδιασµό να δώσει
ιδιαίτερο βάρος στη λειτουργία της τέταρτης µονάδας, που είναι η
µονάδα της καυστικής σόδας, να προχωρήσει στην αναβάθµισή της
µε επενδύσεις τριακοσίων εκατοµµυρίων (300.000.000) δραχµών,
που πραγµατικά αλλάζει επίπεδο τελείως λειτουργίας και απόδοσης
και βεβαίως να λάβετε υπόψη τον εκσυγχρονισµό στον οποίο
πηγαίνει συνολικά η εταιρεία και µε το εργοστάσιο του
πολυαιθυλενίου που τελειώνει σύντοµα, αλλά και µε τις καινούριες
επενδύσεις που προχωρούν στην περιοχή της Κοµοτηνής.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ο κ. Κωστόπουλος
έχει το λόγο.
∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ Β. ΚΩΣΤΟΠΟΥΛΟΣ (Ε' Αντιπρόεδρος της
Βουλής): Κυρία Υφυπουργέ, παρακαλουθείτε και εσείς και εµείς την
ανησυχία των εργαζοµένων στα "ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΠΕΤΡΕΛΑΙΑ" και τις
κινητοποιήσεις που έγιναν. Ας µου επιτραπεί να πω ότι δεν
παλάβωσαν οι άνθρωποι για να κινητοποιούνται. Αυτή η ανησυχία,
η απόφαση της διοίκησης να προβεί σ'αυτές τις απολύσεις έφερε το
αποτέλεσµα αυτών των κινητοποιήσεων.
Βεβαίως σήµερα υπογραµµίσατε ότι θα πάρετε εκείνα τα µέτρα,
ώστε να µη θιχτεί ούτε µια θέση απασχόλησης. Είναι θετικό αυτό
χωρίς καµία αµφιβολία. 'Οµως, έχετε κάποια αντίφαση στο δεύτερο
µέρος της παρέµβασής σας, εκεί που µιλάτε για την κερδοφορία
κλπ., που αφήνει κάποια ερωτήµατα σχετικά µε το πρώτο.
Να πούµε εµείς τη γνώµη µας. Επειδή αναφέρεστε στην τεχνολογία
-και πιστεύω ότι έχετε τα στοιχεία να το πείτε, όταν µάλιστα
αναφερθήκατε και στο 1960, βεβαίως θα έχετε κάποια στοιχεία-
γιατί να µην πάρετε συγκεκριµένα µέτρα, ώστε να µπει η νέα
τεχνολογία στο χώρο, να διευρυνθούν οι οικονοµικές
δραστηριότητες της εταιρείας και αντί να µπαίνει ερώτηµα ή να
παίρνονται αποφάσεις για απολύσεις εργαζοµένων, να διευρυνθεί ο
χώρος για νέες απασχολήσεις; Και µάλιστα σε µια περιοχή, σε µια
πόλη, που όπως καταλαβαίνετε και εσείς και εµείς, έχει τεράστια
προβλήµατα. Ιδιαίτερα τον τελευταίο καιρό είµαστε µάρτυρες
τεράστιων οικονοµικών προβληµάτων που κάποιοι "συνεταίροι"
κάνουν πως δεν καταλαβαίνουν εδώ που τα λέµε. Με 80% κτύπηµα
του τουρισµού... Το φέρνω αυτό σαν παράδειγµα για να δείξετε µια
µεγαλύτερη ευαισθησία σχετικά µε τις θέσεις απασχόλησης των
εργαζοµένων.
Εµείς θα παρακαλουθήσουµε το θέµα κυρία Υφυπουργέ. 'Οποια
θετική σας ενέργεια θα την χειροκροτήσουµε, όποια αρνητική θα την
πολεµήσουµε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ορίστε, κυρία
Υφυπουργέ, έχετε το λόγο.
ΑΝΝΑ ∆ΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ (Υφυπουργός Ανάπτυξης):
Βεβαίως, κύριε Κωστόπουλε, ουδέποτε έχετε χειροκροτήσει τίποτε.
Αντιθέτως τα πολεµάτε όλα. Το κρατώ, όµως, σαν ένα θετικό σχόλιο
και  θα  συµφωνήσω  µαζί  σας  ότι  πραγµατικά  σε  µια  τόσο
δύσκολη  περίοδο  και  για  τη  Θεσσαλονίκη  και  για  τη  χώρα,
πρωταρχικό στοιχείο σε κάθε σχεδιασµό είναι οι θέσεις
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εργασίας.
Πρέπει, όµως, να συµφωνήσουµε ότι οι επιλογές επενδύσεων που
κάνει µία εταιρεία, είναι αποτέλεσµα οικονοµικών, τεχνολογικών,
διεθνών εξελίξεων και οι επενδύσεις µιας εταιρείας πρέπει να είναι
τέτοιες, που να την οδηγούν προς το µέλλον και όχι προς το
παρελθόν.
Η εταιρεία, όπως ήδη σας είπα και θα το πω πιο αναλυτικά, κάνει τη
µονάδα πολυπροπυλενίου, προϋπολογισµού σαράντα
δισεκατοµµυρίων (40.000.000.000), η οποία πρόκειται να
λειτουργήσει µέσα στο τρέχον έτος, αλλά κάνει και άλλες
επενδύσεις ύψους είκοσι δισεκατοµµυρίων (20.000.000.000). 'Ολες
αυτές οι επενδύσεις προχωρούν στον τεχνολογικό εκσυγχρονισµό
άλλων πλευρών, άλλων δραστηριοτήτων της εταιρείας, όπου και
εκεί δηµιουργούνται θέσεις εργασίας και εκεί απορροφώνται
εργαζόµενοι.
Το πού θα επιλέξει η εταιρεία να επενδύσει και να εκσυγχρονίσει,
έχει να κάνει µε τη γνώση των διευθυντικών της στελεχών και µε τις
διεθνείς εξελίξεις. Και δεν µπορούµε εµείς να το κάνουµε ούτε είναι
η δουλειά µας σαν Κυβέρνηση να επιλέγουµε πού γίνονται οι
επενδύσεις. Σαφές όµως είναι -και το τονίζω- ότι πρωταρχική
προτεραιότητα είναι η εξασφάλιση των θέσεων εργασίας.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Τέταρτη είναι η µε
αριθµό 1042/12-5-99 επίκαιρη ερώτηση της Βουλευτού του
Συνασπισµού της Αριστεράς και της Προόδου κ. Μαρίας ∆αµανάκη,
προς τον Υπουργό Γεωργίας, σχετικά µε την κατοχύρωση έκτασης,
στην περιοχή Αστέρια Γλυφάδας, ως δασικής η οποία διαγράφεται
λόγω κωλύµατος του ερωτωµένου Υπουργού.
'Εχω τη χαρά να σας ανακοινώσω ότι από τα δυτικά θεωρεία
παρακολουθούν τη συνεδρίαση, αφού προηγουµένως ξεναγήθηκαν
στην έκθεση της αίθουσας "ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ ΒΕΝΙΖΕΛΟΣ", εξήντα
µαθητές και πέντε συνοδοί - καθηγητές από το Πειραµατικό
Γυµνάσιο Ιωαννίνων.
Η Βουλή τους καλωσορίζει.
(Χειροκροτήµατα από όλες τις πτέρυγες)
Πρέπει να τους εξηγήσουµε ότι αυτήν την ώρα συζητούνται
επίκαιρες ερωτήσεις, δηλαδή γίνεται κοινοβουλευτικός έλεγχος, ο
οποίος περιορίζεται αποκλειστικά και αυστηρά µεταξύ ερωτώντων
Βουλευτών και ερωτωµένων Υπουργών. Γι' αυτό και υπάρχει αυτή
η περιορισµένη παρουσία Βουλευτών και κυβερνητικών
εκπροσώπων στην Αίθουσα.
Πέµπτη είναι η µε αριθµό 1045/12-5-99 επίκαιρη ερώτηση της
Βουλευτού του ∆ηµοκρατικού Κοινωνικού Κινήµατος κ. Βασιλικής
Αράπη-Καραγιάννη προς τον Υπουργό Υγείας και Πρόνοιας,
σχετικά µε την αντιµετώπιση των ελλείψεων σε επιστηµονικό
προσωπικό και τεχνολογικό εξοπλισµό του Κέντρου Υγείας
Καρπάθου κλπ.
Η επίκαιρη ερώτηση έχει ως εξής:
"Σύµφωνα µε τη στατιστική της Ευρωπαϊκής 'Ενωσης, η χώρα µας
βρίσκεται στις τελευταίες θέσεις των χωρών-µελών της Ευρωπαϊκής
'Ενωσης ως προς το ύψος και την ποιότητα των παροχών δηµόσιας
περίθαλψης.
Απόδειξη αυτού αποτελεί η κατάσταση που επικρατεί στο Κέντρο
Υγείας και στα περιφερειακά ιατρεία της Καρπάθου, όπου το
∆ηµοτικό Συµβούλιο του νησιού κάνει έκκληση, προκειµένου να µην
εγκαταλειφθούν οι κάτοικοί του στο έλεος της αδιαφορίας του
κράτους.
Η εικόνα της Καρπάθου και των άλλων ακριτικών νησιών της
πατρίδας µας δεν µπορεί να εξωραϊσθεί µε την πληθώρα των
διαφηµιστικών φυλλαδίων και ραδιοτηλεοπτικών µηνυµάτων του
Υπουργού, που περιγράφει µία άλλη χώρα, εφάµιλλη των
ανεπτυγµένων χωρών-µελών της Ευρωπαϊκής 'Ενωσης.
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός:
- Θα αντιµετωπισθούν έγκαιρα οι ελλείψεις σε επιστηµονικό
προσωπικό και σε τεχνολογικό εξοπλισµό των Κέντρων Υγείας
Καρπάθου και των περιφερειακών ιατρείων της;
- Θα αναβαθµιστεί το Κέντρο Υγείας Καρπάθου σε Κέντρο Υγείας-
Νοσοκοµείο, όπως απαιτούν οι κάτοικοι του νησιού;".
Ο Υφυπουργός Υγείας και Πρόνοιας κ. Φαρµάκης έχει το λόγο.

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΦΑΡΜΑΚΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Πρόνοιας):
Κύριε Πρόεδρε, επανέρχεται και σήµερα, παρά τις επανειληµµένες
απαντήσεις µας, από την κ. Αράπη "ξεκάρφωτα", θα έλεγα, το θέµα
των διαφηµιστικών φυλλαδίων, όπως εκείνη τα αναφέρει και των
ραδιοτηλεοπτικών µηνυµάτων, που αναφέρονται στο έργο του
Υπουργείου µας, που είναι σε εξέλιξη.
Πρέπει να επαναλάβω και σήµερα, για να κλείσει επιτέλους αυτό το
θέµα ότι η ενηµέρωση αυτή του ελληνικού λαού µέσω των
φυλλαδίων για το έργο του Υπουργείου Υγείας, είναι συµβατική
υποχρέωση προς την Ευρωπαϊκή 'Ενωση, η οποία και πληρώνει
αυτές τις δαπάνες.
∆εν αφορά µόνο το Υπουργείο µας ή δεν γίνεται, αν θέλετε, από
αυτό, αλλά είναι αποτέλεσµα ενός κεντρικού διαγωνισµού, που
γίνεται από το Υπουργείο Εθνικής Οικονοµίας, το οποίο έχει και την
ευθύνη της παρακολούθησης και της εξέλιξης αυτών των έργων.
'Οσο, λοιπόν, και αν ενοχλεί µία τέτοια ενηµέρωση του ελληνικού
λαού, είναι υποχρεωτική για τη χώρα και έχει απλά συµπέσει σε
αυτό το χρόνο, για τον οποίο γίνεται πολύς λόγος.
Ως προς το βασικό αντικείµενο της ερώτησης, που είναι το Κέντρο
Υγείας Καρπάθου, θα ήθελα να πω ότι στο Κέντρο αυτό υπηρετούν
ένας γιατρός καρδιολόγος και ένας γιατρός χειρουργός, ένας
γιατρός γενικής ιατρικής, ένας παθολόγος, ένας παιδίατρος και ένας
οδοντίατρος.
'Εχει µεταταγεί πρόσφατα και ένας τεχνολόγος ιατρικών
εργαστηρίων, από το Κεντρικό Εργαστήριο ∆ηµόσιας Υγείας, για να
συµπληρώσει το υπόλοιπο προσωπικό του Κέντρου Υγείας της
Καρπάθου. Με πρόσφατη δε απόφασή µας χορηγήθηκαν είκοσι
εκατοµµύρια (20.000.000) για τη συµπλήρωση και του εξοπλισµού
του κέντρου.
Βεβαίως στην ιατροφαρµακευτική περίθαλψη ενός
αποµακρυσµένου νησιού υπάρχουν πάντοτε προβλήµατα, όπως
γνωρίζετε. Είναι προβλήµατα διακοµιδών, προβλήµατα
αποκλεισµών από θάλασσα και αέρα πολλές φορές, λόγω
επιδεινώσεως του καιρού και πάντοτε θα υπάρχουν προβλήµατα.
Υπάρχει και το αίτηµα από τους τοπικούς παράγοντες και το ∆ήµο
Καρπάθου για αναβάθµιση του Κέντρου Υγείας σε µικρό
νοσοκοµείο. Παρόµοιο αίτηµα υπάρχει και από άλλα νησιά του
αρχιπελάγους. Αυτό το αίτηµα εξετάζεται από το Υπουργείο, αλλά
πρέπει να σας πω ότι προβληµατιζόµαστε ιδιαίτερα για το τι θα
προσφέρει η µετονοµασία ή η µετατροπή ενός µικρού κέντρου
υγείας σε νοσοκοµείο-κέντρο υγείας, µε τους ίδιους γιατρούς
συνήθως, διότι υπάρχει απροθυµία, όπως γνωρίζετε, των
συναδέλφων µας γιατρών και όταν ακόµα προκηρύσσονται θέσεις
να προσέλθουν και να τις καταλάβουν.
Θεωρούµε, λοιπόν, ότι δεν είναι µόνο θέµα µετατροπής ή αλλαγής
της ονοµασίας, αλλά είναι και θέµα στελέχωσης και θέµα
δυνατοτήτων, τι µπορεί να κάνει ένα νοσοκοµείο σε ένα τέτοιο νησί,
διότι θα χρειαστεί χειρουργείο, θα χρειαστεί πέραν των ειδικοτήτων
που έχει και ειδικότητες αναισθησιολόγου, αιµοδοσία κλπ.
Υπάρχουν άλλα ζητήµατα που µας προβληµατίζουν πολύ για το αν
πρέπει απλώς για λόγους σκοπιµότητας να πούµε ότι δεχόµαστε το
αίτηµα, όταν δεν υπάρχει ουσία γι' αυτό. Πάντως το αίτηµα
εξετάζεται.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Η κ. Καραγιάννη έχει
το λόγο.
ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΑΡΑΠΗ-ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ: Κύριε Πρόεδρε, ο κύριος
Υπουργός µε πρόλαβε όσον αφορά τα ιλουστρασιόν διαφηµιστικά
που διαβάσαµε στις εφηµερίδες.
Θα έλεγα όµως, κύριε Υπουργέ, ότι αντί να σπαταλάµε τόσα
χρήµατα, να ενηµερώσετε την Ενωµένη Ευρώπη, η οποία µας
κατατάσσει στις τελευταίες θέσεις, όσον αφορά την υγεία και την
περίθαλψη, ότι εµείς δεν έχουµε λεφτά να κάνουµε τέτοια καµπάνια.
Και αυτήν την τελευταία δραχµούλα για τα ιλουστρασιόν φυλλάδια
και για τα ραδιόφωνα, να τη δώσετε και στο τελευταίο κέντρο
υγείας, όπως είναι αυτό που αναφέροµαι της Καρπάθου και της
Κάσου.
Κύριε  Υπουργέ,  είµαι  γνώστης  του  πώς  λειτουργούν  τα  κέντρα
υγείας.  'Ετυχε  να  βρεθώ  και  εγώ  σε  αποµακρυσµένες
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περιοχές από την Αθήνα και είδα το κατάντηµα των κέντρων υγείας.
Κατάγοµαι από τα Τζουµέρκα, έτυχε να πάω άρρωστο µε
σπασµένο πόδι, τον οποίο ούτε καν τον κατεβάσανε, αλλά του
έκαναν απλά µία ένεση για να τον πάµε στο νοσοκοµείο των
Ιωαννίνων ή της 'Αρτας για να κάνει εξετάσεις αίµατος και
ακτινογραφίες.
Κύριε Υπουργέ, εδώ υπάρχει µια απόφαση από το διοικητικό
συµβούλιο -εσείς είπατε για µια σειρά γιατρών, δεν ξέρω, εγώ έχω
άλλο χαρτί που λέει άλλα- που ζητάνε οδοντίατρο, χειρούργο,
παιδίατρο. ∆εν ξέρω πώς βγάλατε τα στοιχεία αυτά όµως, κύριε
Υπουργέ, σε ένα κέντρο υγείας είναι δυνατόν να µην υπάρχει
ακτινολόγος, να µην υπάρχει µικροβιολόγος, να µην υπάρχει
µηχάνηµα, ώστε να µπορεί να κάνει µικροβιολογική εξέταση ένας
άνθρωπος που µένει στην Κάρπαθο και στην Κάσο; Και εκεί
συνήθως µένουν οι πιο ηλικιωµένοι, αν και η Κάρπαθος έχει µια
κίνηση και από νέους ανθρώπους.
Κύριε Υπουργέ, πέραν όλων αυτών χρειάζονται και κτιριακές
εγκαταστάσεις. ∆εν άκουσα τίποτε για όλα αυτά. Είπατε ότι
προσπαθείτε, βλέπετε, αλλά δεν αρκούν, κύριε Υπουργέ, µόνο οι
προσπάθειες.
Το φυλλάδιο αυτό έτυχε να έλθει τώρα προεκλογικά. Εγώ δεν
πιστεύω ότι ήλθε τυχαία προεκλογικά. 'Ηλθε σκόπιµα, εν όψει των
ευρωεκλογών. Αυτή είναι η άποψή µου.
'Αρα, κύριε Υπουργέ, καλό θα είναι, εάν θέλουµε να κρατηθεί ο
κόσµος στην περιφέρεια και ειδικά στα ακριτικά νησιά µας, να
φροντίσουµε για τον πλήρη εξοπλισµό των κέντρων αυτών για να
µην ταλαιπωρείται ο κόσµος.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Ο κύριος
Υφυπουργός έχει το λόγο.
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΦΑΡΜΑΚΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Πρόνοιας):
Κυρία συνάδελφε, φαίνεται ότι µπερδεύετε το ρόλο των κέντρων
υγείας µε το ρόλο των νοσοκοµείων.
'Ενα κέντρο υγείας που έχει αυτούς τους γιατρούς που σας είπα,
που έχει βέβαια και ελλείψεις, παρέχει ικανοποιητικές υπηρεσίες
πρωτοβάθµιας φροντίδας σε όσους έχουν ανάγκη στην περιοχή
ευθύνης του. Επαναλαµβάνω πρωτοβάθµιας φροντίδας.
Βεβαίως λείπουν κάποιες ειδικότητες. Αυτό δεν οφείλεται στην
αδιαφορία του κράτους και του Υπουργείου της Υγείας. 'Εχουν γίνει
αλλεπάλληλες προκηρύξεις και τόνισα -αλλά δεν µε
παρακολουθήσατε φαίνεται- ότι υπάρχει απροθυµία των Ελλήνων
γιατρών να καταλάβουν αυτές τις θέσεις.
ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΑΡΑΠΗ-ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗ: ∆ώστε κίνητρα.
ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΦΑΡΜΑΚΗΣ (Υφυπουργός Υγείας και Πρόνοιας):
∆ίνουµε κίνητρα πολλά. 'Εχουν τέτοια κίνητρα οι 'Ελληνες γιατροί
για να πάνε εκεί ως γιατροί του ΕΣΥ, που ο επιµελητής Β' µε τις
αποδοχές του καλύπτει το συνταγµατικό πλαφόν των αποδοχών, το
οποίο δεν µπορεί να ξεπεραστεί. Περισσότερα κίνητρα δεν µπορούν
να δοθούν.
Υπάρχουν επιµελητές Β' που υπηρετούν σε κέντρα υγείας και έχουν
αποδοχές, αν δεν το γνωρίζετε, που αγγίζουν το συνταγµατικό
πλαφόν, που είναι οι αποδοχές του Προέδρου του Αρείου Πάγου,
δηλαδή ένα εκατοµµύριο διακόσιες ογδόντα χιλιάδες (1.280.000)
δραχµές. Παρά ταύτα δεν πάνε να καταλάβουν τις θέσεις. Κίνητρα
περισσότερα από αυτά δεν µπορούν να δοθούν και το πρόβληµα
βεβαίως συνεχίζεται.
Πρέπει να κάνω και ένα σχόλιο στο άλλο που είπατε -το γράφετε και
στην ερώτησή σας- ότι η χώρα µας είναι η τελευταία κλπ. ∆εν ξέρω
πώς γίνεται αυτή η κατάταξη και ποιος την κάνει. Μπορώ να
αναγνωρίσω ότι η χώρα µας έχει σηµαντικά προβλήµατα στο χώρο
της υγείας και ιδιαιτέρως στην πρωτοβάθµια φροντίδα, αλλά πρέπει
να τονίσω -και θα το λέω σε κάθε περίπτωση- ότι η χώρα µας
ανήκει -και το λένε και οι δείκτες υγείας της- στις υγειονοµικά

προηγµένες χώρες του κόσµου. Οι δείκτες της είναι και καλύτεροι
από πολλά κράτη της ∆ύσης -θα τους ζήλευαν πολλά κράτη της
∆ύσης- όπως είναι το προσδόκιµο επιβίωσης.
Συνεπώς µη λέτε µε τόσο ελαφριά καρδιά τέτοια πράγµατα στη
Βουλή και στέλνουµε και άλλου είδους µηνύµατα προς τον ελληνικό
λαό.
Θέλω να σας πω ότι βρίσκεται σε εξέλιξη στο Αιγαίο ένα
πρόγραµµα που ονοµάζεται "ΙΠΠΟΚΡΑΤΗΣ", ένα πρόγραµµα που
στηρίζει τις νοσοκοµειακές µονάδες, που στηρίζει τα κέντρα υγείας,
που αναπτύσσει τον εξοπλισµό και την υποδοµή, που στελεχώνει
καλύτερα τις µονάδες υγείας. Αυτό το ειδικό ενδιαφέρον, σε
συνεργασία µε το Υπουργείο Αιγαίου -είχαµε και χθες συνάντηση-
θα το συνεχίσουµε.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Εξαντλήθηκε το
δελτίο των επικαίρων ερωτήσεων.
'Εχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα τα εξής:
Την Τρίτη 18 Μαϊου 1999 θα διεξαχθεί συζήτηση στη Βουλή,
σύµφωνα µε το άρθρο 148 παράγραφος 3 του Κ.τ.Β., επί του
κατατεθέντος πορίσµατα της Εξεταστικής Επιτροπής για την έρευνα
των πραγµατικών δεδοµένων της υπόθεσης Οτσαλάν, που
ανακοινώθηκε στη Βουλή στις 10 Μαϊου 1999.
Επίσης την Τετάρτη 19 Μαϊου 1999 θα διεξαχθεί συζήτηση στη
Βουλή προ ηµερησίας διατάξεως, σύµφωνα µε το άρθρο 143 του
Κανονισµού της Βουλής, µε πρωτοβουλία του Πρωθυπουργού, σε
επίπεδο Αρχηγών Κοµµάτων, µε θέµα: "Πορεία της χώρας στην
Ευρωπαϊκή 'Ενωση".
Ακόµη, η ∆ιαρκής Επιτροπή Οικονοµικών Υποθέσεων καταθέτει την
έκθεσή της στο σχέδιο νόµου του Υπουργείου Εθνικής Οικονοµίας:
"Ρύθµιση θεµάτων ∆ιµερούς Κρατικής Αναπτυξιακής Βοήθειας και
Συνεργασίας προς τρίτες χώρες, καθώς και Μη Κυβερνητικών
Οργανώσεων και άλλες συναφείς διατάξεις".
Επίσης η ∆ιαρκής Επιτροπή ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης, ∆ηµόσιας Τάξης
και ∆ικαιοσύνης κατέθεσε χθες τις αιτήσεις άδειας δίωξης των
Βουλετών κυρίων Κωνσταντίνου Μπαντουβά, Αθανασίου Νάκου και
Βαρσάµη Γιοβανούδα.
Κύριοι συνάδελφοι ο Βουλευτής κ. Ιωάννης Βαρβιτσιώτης ζητεί
άδεια ολιγοήµερης απουσίας του στο εξωτερικό.
Η Βουλή εγκρίνει;
ΟΛΟΙ ΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
ΠΡΟΕ∆ΡΕΥΩΝ (Παναγιώτης Ν. Κρητικός): Η Βουλή ενέκρινε.
Επίσης έχω την τιµή να ανακοινώσω στο Σώµα ότι τη συνεδρίασή
µας παρακολουθούν από τα δυτικά θωρεία, αφού προηγουµένως
ξεναγήθηκαν στην έκθεση της αίθουσας "ΕΛΕΥΘΕΡΙΟΣ
ΒΕΝΙΖΕΛΟΣ", εξήντα µαθητές και πέντε συνοδοί -καθηγητές από το
Πειραµατικό Γυµνάσιο Ιωαννίνων.
Η 'Ηπειρος σήµερα έχει το λόγο στην επίσκεψη στη Βουλή και
πρέπει να τους ενηµερώσουµε ότι η ηµέρα αυτή είναι αφιερωµένη
στον κοινοβουλευτικό έλεγχο και µάλιστα ήδη είναι στο τέλος η
συζήτηση, γι' αυτό δεν υπάρχουν περισσότεροι συνάδελφοι µέσα
στην Αίθουσα.
Κύριοι συνάδελφοι, η επερώτηση των συναδέλφων της Νέας
∆ηµοκρατίας απεσύρθη.
∆έχεσθε στο σηµείο αυτό να λύσουµε τη συνεδρίαση;
ΠΟΛΛΟΙ ΒΟΥΛΕΥΤΕΣ: Μάλιστα, µάλιστα.
Με τη συναίνεση του Σώµατος και ώρα 11.29' λύεται η συνεδρίαση
για την ∆ευτέρα 17 Μαΐου 1999 και ώρα 18.00 µε αντικείµενο
εργασιών του Σώµατος κοινοβουλευτικό έλεγχο: α) συζήτηση
επικαίρων ερωτήσεων και β) συζήτηση επερωτήσεως σύµφωνα µε
την ηµερήσια διάταξη.

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                                                                                  ΟΙ ΓΡΑΜΜΑΤΕΙΣ


